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خبر
»امام جعفرصادق )علیه السلام(«: کسی که در راه خدا به شهادت برسد خداوند 

او را بر هیچ یک از گناهانش مطلّع نخواهد ساخت.
دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا به ویژه شهدای استان خوزستان  را گرامی می دارد

یادداشت

اندر مصائبِ فساد اقتصادی؛

از عدم توسعه کشور تا هدر رفتن 
منافع و منابع ملی

یکی از موانع اصلی توسعه 
کشورها، مقوله فساد است. 
از  استفاده  سو  »یک  فساد 
دولتی  امکانات  و  کالاها 
مامورین  توسط  مردمی  و 
بهره گیری  برای  دولتی 
بر  چه  هر  است.  شخصی« 
و  اقتصادی  فساد  میزان 
سیاسی در جوامع در حال توسعه افزوده می شود، امنیت 

ملی بیشتر در معرض تهدید قرار می گیرد. 
فساد با پرهزینه و ناکارآمد کردن فرآیندهای اداری و انتقال 
منابع کمیاب به فعالیت های غیرتولیدی، باعث فرسایش رشد 
اقتصادی می شود و همچنین سیاست های دولت را در تضاد 
با منافع اکثریت نشان می دهد و باعث هدر رفتن منابع ملی 
نیز می شود که از نتایج آن می توان به کاهش اثربخشی 
دولت ها در هدایت امور، کاهش اعتماد مردم به دستگاه های 
دولتی و غیردولتی و در نهایت افزایش بی تفاوتی و بی کفایتی 

مسئولان اشاره کرد.
فساد اقتصادی و مالی از مشکلات بسیار جدی است که 
امروزه سازمان ها و شرکت ها درگیر آن هستند. از مصادیق 
فساد می توان به استفاده از روابط شخصی برای بهره مندی 
از یک مسیر خاص و یا حجم انبوهی از رانت های اقتصادی، 
سیاسی، اطلاعاتی و فرهنگی نام برد که نتیجه ای جز ایجاد 

حلقه مال اندوزی و گسترش اعمال نفوذ ندارد. 
نبود رعایت اصول قانون اساسی توسط دولت، نبود نظارت 
بر عملکرد مدیران، ادارات و سازمان های دولتی و نهادهای 
وابسته به دولت، نبود حمایت از تولیدکننده و... از عوامل 
ایجاد و تشدید فساد اقتصادی است. پس در همه مواردی 
که بیان شد، نبود نظارت از مهمترین مسائلی است که در 
ایجاد فساد موثر بوده و در نتیجه اصلاح و افزایش نظارت ها 

می تواند موجب کاهش فساد اقتصادی شود.
کنترل فساد کار آسانی نیست، اما با اقداماتی مانند تقویت 
قوانین مربوط به اخلاق عمومی، حمایت از نقش افشاگرانه 
رسانه ها، تقویت کنترل سوءاستفاده کنندگان از مدیریت و 
تقویت حسابرسی مقامات قدرتمند و مقامات دولتی، تضمین 
ایجاد کمیسیون های  فعالیت های حکومتی،  در  شفافیت 
موردنظر و اقداماتی از این قبیل می توان باعث کاهش فساد 

شد.
بطور کلی مبارزه با فساد اقتصادی، نیاز به یک مدیریت 
هوشمند دارد، یعنی همه دستگاه های اجرایی و قضایی 
و قانون گذاری در جهت بازرسی و حسابرسی و اعلام جرم 
قدم بردارند و با تشکلیل پلیس مالی و قضایی ویژه مبارزه 
با فساد اقتصادی، به شناسایی و برخورد با مفاسد اقتصادی 
بپردازند و برای تکامل و انسجام کاری نهادها، طرح جامع 
نظارتی فعالیت های مالی و اقتصادی را از طریق شفافیت 
موازی،  نهادهای  و حذف  تصمیم گیری  مراجع  عملکرد 
برداشتن حاشیه امنیت از گروه های خاص، افزایش قدرت 
مراجع قضایی و دادگاه های رسیدگی به جرایم اقتصادی 
اقتصادی،  پیگیری جرایم  برای  رسانه های  از  و حمایت 
ارائه دهند تا تقسیم کار مناسبی میان قوا صورت گیرد 
که کشور در نهایت به سلامت اقتصادی و در نتیجه رشد 

اقتصادی برسد.

خبر اول

»عضو ستاد ملی مقابله با کرونا« مطرح کرد:

رعایت شیوه نامه های بهداشتی با ورود اومیکرون بایدبه ۹۰درصد افزایش یابد
مسعود مردانی گفت: اومیکرون اکنون در کشور مشاهده 
شده و این ویروس سه برابر دلتا قدرت انتقال پذیری دارد و 
می تواند افراد بسیاری را درگیر کند، در اومیکرون ۵۰ جهش 
گزارش شده که ۳۰ جهش آن کلیدی و سرایت پذیری بالایی 
دارند، به همین خاطر توجه جامعه جهانی را به خود جلب 
کرده، این ویروس جزو استثنایی ترین سویه ها در دنیا است 
و  میزان ابتلای مردم آفریقای جنوبی به این سویه موجب 

شده بصورت تصاعدی سرعت انتقال افزایش یابد.
مردانی تاکید کرد: انتشار سریع اومیکرون باعث می شود 
تا سه هفته دیگر اکثر استان ها گرفتار شوند، رعایت شیو 
ه نامه های بهداشتی و تکمیل واکسیناسیون ضروری 

است، افرادی که تاکنون واکسن نزده اند، 
سریع برای دریافت دز اول اقدام کنند 
و کسانی واکسیناسیون خود را تکمیل 
و  تجمیع  های  پایگاه  به  اند،  نکرده 
را  آن  و  کرده  مراجعه  مربوطه  مراکز 

کامل کنند.
علوم  دانشگاه  استاد  این 
بهشتی  شهید  پزشکی 

رعایت  اینکه  بیان  با 
های  نامه  شیوه 

شتی  ا بهد

ضرورت زیادی  دارد، ادامه داد: استفاده از ماسک در محیط 
بیرون از خانه، دوری از دورهمی ها و تجمعات، حفظ 
فاصله گذاری اجتماعی و شست وشوی مرتب دستها 
با آب و صابون یا مواد ضدعفونی کننده باید با جدیت 

رعایت شود.
مردانی تصریح کرد: ستاد ملی مقابله با کرونا پیشنهاد 
داده همه رستورانها، سینماها، سالن های تئاتر 
تعطیل و کنسرت ها نیز برگزار نشود زیرا 
ابتلا به اومیکرون در واکسن زده ها نیز 
دیده شده و باید همه اقدامات 

پیشگیری انجام شود.

حوادث و انتظامی

رفاه و تعاون

رئیس مرکز تشخیص و پیشگیری از جرایم سایبری پلیس 
فتا ناجا در خصوص کلاهبرداری و برداشت غیرمجاز از کارت 

بانکی با تماس تلفنی هشدار داد.
و  تشخیص  مرکز  رئیس  رجبی  محمد  علی  سرهنگ 
پیشگیری از جرایم سایبری پلیس فتا ناجا به موضوع 
برداشت از حساب بانکی از طریق تماس تلفنی اشاره و اظهار 
داشت: کلاهبرداران سایبری برای برداشت غیرمجاز از حساب 
افراد همواره از روش های مختلفی استفاده می کنند که یکی 

از این روش ها برقراری تماس تلفنی با کاربران است. 
وی گفت: در این روش کلاهبردار در پوشش برنامه های صدا 

و سیما و امثالهم با کاربر تماس تلفنی گرفته و با بیانی 
مسلط، به روشی که کاربر متوجه نشود اطلاعات بانکی و 
رمز های او را دریافت کرده و در فرصت مناسب اقدام به 

برداشت از حساب قربانی خود می کند.
رئیس مرکز تشخیص و پیشگیری از جرایم سایبری پلیس 
باشند  داشته  دقت  شهروندان  کرد:  خاطرنشان  ناجا  فتا 
که برای جلوگیری از برداشت غیرمجاز از حساب بانکی ، 
اطلاعات حساب بانکی به خصوص رمز های خود را در 
اختیار افرادی که از طرق مختلف به ویژه تماس تلفنی با 

آنها ارتباط برقرار می کنند قرار ندهند.

حسین زین الصالحین مدیر کل ثبت احوال استان تهران با 
اشاره به اینکه جمعیت تهران در روز با شب متفاوت است 
اظهار کرد: از جمعیت فعلی استان تهران ۵۰.۳ درصد را آقایان 

و ۴۹.۷ درصد خانم ها تشکیل می دهند.
زین الصالحین با بیان اینکه میزان افزایش جمعیت ۰.۴ درصد 
و نرخ رشد جمعیت طبق سرشماری سال ۹۵ میزان ۱.۷ درصد 

بوده است افزود: آمارها نشان می دهد کشور و مخصوصاً تهران 
در بحث جمعیت به سمت کاهش رفته و مجموعاً کشور از 
لحاظ جمعیت وضعیت مناسبی ندارد. وی بیان کرد: تعداد 
موالید در ۸ ماهه اول سال جاری در استان تهران ۱.۴ درصد 
کاهش و فوت ۱۸.۹ درصد افزایش داشته و در ازدواج ۱.۸ 

درصد کاهش و طلاق ۲.۲ درصد کاهش داشته شده است.

وی با بیان اینکه از لحاظ کلی تغییراتی در حال شکل گرفتن 
است گفت: ۹۸ درصد کارت هوشمند در استان تهران و در 
ورامین ۹۴.۵ درصد تحویل مردم شده است. زین الصالحین 
عنوان کرد: نام های فاطمه و رستا و نورا و همتا و نفس برای 
فرزندان دختر در ورامین و نام های امیرعباس و امیرعلی و 

شاهان و آریا در پسرها بیشترین فراوانی را داشته است.

»پلیس فتا«: رمز کارت بانکی را به کسی نگویید

کلاهبرداری با تماس تلفنی!

»مدیر کل ثبت احوال استان تهران« اعلام کرد؛

پرمخاطب ترین اسم دختران و پسران در تهران

کرونا در ایرانبهداشت و سلامت

وجود  با  می گویند:  متخصصان  از  گروهی 
بالاست  بسیار  امیکرون  شیوع  میزان  آنکه 
اما هیچ فرد زیر ۵۰ سال که در یک مطالعه 
جدید شرکت داشته در بیمارستان بستری 
در  دیگری  مطالعه  همچنین  است.  نشده 
این کشور نشان داده که مدت بستری شدن 
در بیمارستان برای مبتلایان به امیکرون در 
مقایسه با سویه دلتا ۲۰ تا ۲۵ درصد کاهش 

یافته است. بر اساس این مطالعه، تعداد بیمارانی که یک شب یا بیشتر در بیمارستان 
بستری شده اند، ۴۰ تا ۴۵ درصد کاهش یافته است. یکی از نویسندگان این مطالعه 
است، گفت: هرچند کاهش خطر بستری شدن در بیمارستان با نوع امیکرون دلگرم کننده 
است اما خطر سرایت این سویه بسیار بالا است. هنوز بهترین راه حل است. تاکنون هیچ 
یک از این مطالعات به طور مستقل بررسی نشده، با این حال این پژوهش ها مجموعه ای 
از شواهد پزشکی را تایید می کنند مبنی بر اینکه سویه امیکرون خفیف تر است. علت این 
امر هنوز مشخص نیست. یک علت ممکن است این باشد که سویه امیکرون ابتدا در 

جمعیت هایی شیوع پیدا کرده که مصونیت بیشتری نسبت به عفونت ها دارند.

در شبانه روز گذشته و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، یک هزار و ۹۶۷ بیمار 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی 
شدند.  بستری  آنها  از  نفر   ۳۲۱ که  شد 
 ۶ به  کشور  در  کووید۱۹  بیماران  مجموع 

میلیون و ۱۸۱ هزار و ۷۸۴ نفر رسید.
متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۴۴ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند 

و مجموع جان باختگان این بیماری به ۱۳۱ هزار و ۳۰۶ نفر رسید. خوشبختانه تا 
کنون ۶ میلیون و ۲۲ هزار و ۱۵۰ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها 

ترخیص شده اند.
دو هزار و ۷۹۶ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه 
بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند. همچنین تا کنون ۴۱ میلیون و ۲۸۶ هزار و ۲۷۹ 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
در حال حاضر هیچ شهری در کشور در وضعیت قرمز و وضعیت نارنجی نیست، ۵۳ 

شهر در وضعیت زرد و ۳۹۵ شهر در وضعیت آبی قرار دارند.

خطر سرایت این سویه بسیار بالا است؛

واکسن یادآور کرونا هنوز بهترین راه حل است
فوت 44 بیمار دیگر؛

شناسایی ۱۹۶۷ بیمار جدید کووید۱۹ در کشور

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم
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اجتماعی

بازارانرژی بانک

مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق گفت: در صورت استمرار تأمین سوخت 
نیروگاه ها مشابه آنچه تاکنون بوده، مشکلی در تأمین برق مشترکان خانگی و 
صنعتی به وجود نخواهد آمد. به طور متوسط در آذرماه حدود  68 درصد سوخت 
نیروگاه های کشور از سوخت گاز تأمین شده است. سخنگوی صنعت برق با 
اشاره به سهم 32 درصدی سوخت مایع در تأمین سوخت نیروگاه های کشور در 
ماه گذشته گفت: به طور متوسط در آذرماه 19 درصد سوخت نیروگاه ها از سوخت 

گازوئیل و 13 درصد از سوخت نیروگاه ها از سوخت مازوت تأمین شده است.
وی افزود: در شروع زمستان در ابتدای ماه جاری، با توجه به افزایش مصرف گاز در 
بخش های خانگی و تجاری، میزان گاز تحویلی بین 50 تا 55 درصد سوخت مورد 
نیاز نیروگاه ها بوده است و پیش بینی می شود در صورت تشدید برودت هوا و رشد 
بیش از پیش مصرف گاز در بخش خانگی و تجاری، مقدار گاز تحویلی به نیروگاه ها 
کاهش یابد. مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق در پاسخ به احتمال بروز خاموشی 
در زمستان سال جاری گفت: در صورت استمرار تأمین سوخت نیروگاه ها مشابه آنچه 
تاکنون بوده، مشکلی در تأمین برق مشترکان خانگی و صنعتی به وجود نخواهد 
آمد؛ اما در این شرایط از همه بخش ها، بخش خانگی، تجاری، صنعتی و اداری 
درخواست می کنیم حتی المقدور نسبت به کاهش مصرف برق و گاز خود اقدام کنند 

تا محدودیتی را در روزهای آتی نداشته باشیم.

بر اساس این دستورالعمل، قیمت تولیدکننده/ واردکننده درج شده بر روی کالا 
باید عیناً منطبق با قیمت فروش بر اساس صورتحساب های صادره )فاکتورهای 
فروش( باشد و با احتساب مالیات بر ارزش افزوده یا معاف از مالیات بر ارزش 

افزوده در کنار قیمت به منظور جلوگیری از اخذ مضاعف مالیات درج شود.
هر گونه تخفیف بیش از سه درصد، باید با کاهش قیمت فروش تولیدکننده 
درج شده بر روی کالا صورت بگیرد و تخفیف بیش از سه درصد خارج از قیمت 
درج شده بر روی کالا از مصادیق عدم رعایت ضوابط قیمت گذاری اعلامی از 

سوی سازمان حمایت بوده و باید از این گونه اقدامات خودداری شود.
در مواردی از قبیل )مناسبت های ویژه، پایان سال، اعیاد و … ( و لزوم اعطای 
تخفیف های مقطعی بیش از میزان تعیین شده، واحدهای مربوطه باید نسبت 
به اخذ مجوز لازم از سازمان صنعت، معدن و تجارت استان محل تولید، به 

منظور رصد نظارت بر اعطای تخفیف واقعی به مصرف کنندگان اقدام کنند.
در این دستورالعمل آمده است، حداکثر مبلغی که توسط مجموع حلقه های 
توزیعی از تأمین کننده تا مصـرف کننده می تواند به قیمت تولیدکننده/

واردکننده اضافه شود شامل مجموع ضریب سود پخش سراسری )۱۰ درصد( و 
سود خرده فروشی )برای کالاهای اعلام شده ۱۰-۷ درصد منطبق با ضرایب خرده 

فروشی مصوب( باشد.

نائب رییس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی، گفت: ارز ۴۲۰۰ یکی 
از اصلی ترین مشکلات اقتصاد کشور است که تا حل نشود، نمی توان علاجی 
برای سایر مشکلات متصور بود. این روزها حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی به عنوان 

یک اصل در دستور کار دولت قرار گرفته است و باید به آن توجه ویژه شود.
وی بیان داشت: چندنرخی بودن ارز، همواره به ایجاد رانت برای عده ای می انجامد 
و تا زمانی که بخواهیم در اقتصاد، دستوری عمل کنیم نمی توانیم اعتمادسازی 
لازم را در بین سربازان خط مقدم اقتصادی ایجاد کنیم و به آنان اطمینان دهیم 
که قرار نیست با دستورات خلق الساعه برایشان مشکل ایجاد کنیم. حسن پور 
اقتصادی،  فعالان  دانان،  اقتصاد  همه  نگرانی های  از  یکی  امروز  کرد:  تاکید 
کارآفرینان و سرمایه گذاران، بی ثباتی در مباحث اصلی و زیربنایی کشور، بی ثباتی 
در تصمیم گیری ها و عدم ثبات در وضعیت بازار ارز است و این بی ثباتی در ادوار 
گذشته به ویژه در مباحثی همچون بورس، خصوصی سازی، نرخ سود بانکی و غیره 
دیده شده است. پول یک کالا و نرخ بهره، قیمت آن است و وقتی نرخ بهره بانکی 
دستوری و چند نرخی باشد، کمر تولید را می شکند. وی یکی دیگر از مشکلات 
امروز کشور را صدور مجوز ساخت کارخانجات بدون حساب و کتاب و بدون در نظر 
داشتن آمایش سرزمینی عنوان کرد و گفت: مقایسه نرخ تورم بیش از ۴۰ درصدی 

و نرخ سود بانکی حدود ۲۰ درصدی، رانتی را نصیب عده ای در کشور کرده است.

»مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق« خبر داد:

فعلاً در تأمین برق 
مشکلی نداریم

»اتاق اصناف ایران« اعلام کرد:

درج قیمت تولید بر ۱۴ قلم کالا، 
الزامی شد

»نائب رییس کمیسیون اقتصادی مجلس«:

حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی راه را برای رفع 
برخی مشکلات اقتصادی باز می کند

رسیدن سال روز ولادت با سعادت پیامبر بزرگ الهی حضرت روح الله، 
عیسی بن مریم علیه السلام نویدبخش و بشارت دهنده ظهور آخرین نبی 

خدا صلی الله علیه و آله بر اهالی توحید و ایمان گرامی باد

اقتصاد کلان

بار ۲11 کشتی تخلیه شد؛

افزایش 30 درصدی تخلیه کالای 
اساسی در بندر امام )ره(

بر اساس آمار تا نیمه ماه گذشته ۲۱۱ فروند کشتی حامل 
کالای اساسی در بندر امام )ره( پهلوگیری و بار آنها تخلیه 
شده که در مقایسه با سال قبل ۲۰ درصد افزایش یافته است. 
مطابق آمار سازمان بنادر و دریانوردی از ابتدای امسال تا نیمه 
آذرماه 211 فروند کشتی حامل کالای اساسی در هاب غلات 
ایران یعنی بندر امام پهلوگیری کرده و بار آنها تخلیه شده 
است. بار این کشتی ها بالغ بر 12 میلیون و 582 هزار و 372 
تن بوده که در مقایسه با سال گذشته به لحاظ تناژ حدود 30 

درصد افزایش یافته است.
همچنین 475 هزار و 517 دستگاه کامیون کالای اساسی 
را از انبارهای بندر امام بارگیری کرده اند که نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته به لحاظ تعداد کامیون33 درصد رشد را 

نشان می دهد.
سال گذشته سهم بندر امام خمینی )ره( از تامین کالای 
اساسی کشور 69 درصد بود که امسال به 70 درصد افزایش 

یافته است.
به گفته دریس مدیرکل بنادر و دریانوردی استان خوزستان،  
موجودی کالای اساسی بندر امام 2میلیون و 700 هزار تن 
است که روزانه 3000 کامیون مشغول انتقال آن به مقاصد 

داخلی هستند.

بازرگانی

»سخنگوی گمرک« مطرح کرد:

رکورد واردات کالاهای اساسی را شکستیم!
پنج  در شهریورماه  داشت:  اظهار  لطیفی  الله  روح  سید 
میلیون و ۳۰۰ هزار تن کالا از گمرکات کشور ترخیص شد 
که این رقم در مجموع پنج ماه نخست سال ۲میلیون و 
۷۰۰ هزار تن بود. بر اساس این آمار در ماه پایانی تابستان 
شاهد رشد دو برابری ترخیص کالا بودیم که تامین ارز آن 
با رقم ۶ میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار انجام شد در حالی که 
سه میلیارد و ۳۰۰ میلیون دلار ارقام پنج ماه نخست سال 

بوده است.
سخنگوی گمرک تاکید کرد: در مردادماه که زمان تغییر 
دولت دوازدهم و سیزدهم بود کمترین میزان واردات با 
یک میلیون و ۳۰۰ هزار تن به ارزش ۲ میلیارد دلار رقم 

خورد.
وی همچنین در خصوص شکسته شدن رکورد صادرات 
کشور نیز خاطرنشان کرد: مهرماه سال ۹۹ حدود ۱۹ میلیون 
و ۵۰۰ هزار تن کالا به ارزش حدود پنج میلیارد دلار کالا 
صادر شد، اما میزان صادرات در زمان مشابه سال جاری به 
پنج میلیارد و ۲۶۸ میلیون دلار رسید که با رشد ۶ درصدی 

نشان می دهد رکورد صادرات شکسته شده است.
در  گفت:  کالا  ترانزیت  درخصوص  همچنین  لطیفی 
خردادماه امسال، رکورد سه ساله ترانزیت در کشور با یک 
میلیون و ۹۰ هزار تن شکسته شده بود که در آبان ماه با 
یک میلیون و ۱۳۵ هزار تن بار دیگر شاهد رشد در این 
بخش بودیم. رقم ترانزیت هشت ماهه امسال از آمار ۱۲ 

ماهه سال ۹۹ بیشتر بوده، این در حالی است که از سال ۹۳ 
با ۱۳ میلیون و ۲۰۰ هزار تن شاهد چنین رشدی نبوده ایم.
سخنگوی گمرک با بیان اینکه در سال ۹۸ ترانزیت کالا 
معادل هفت میلیون و ۵۰۰ هزار تن بود، گفت: در هشت 
ماهه امسال هشت میلیون و ۱۰۱ هزار تن از مرزهای کشور 
عبور کرد که بر اساس پیش بینی ها تا پایان امسال رقم ۱۲ 

میلیون و ۴۰۰ هزار تن را تجربه خواهیم کرد.
وی با بیان اینکه براساس ابلاغیه اقتصاد مقاومتی و با 
توجه به برنامه های پنجم و ششم توسعه باید هر سال 
ترانزیت ۱۰ درصد رشد می کرد، خاطرنشان کرد: در صورت 
تحقق این برنامه برای امسال باید ترانزیت ۲۴ میلیون 

تن را پشت سر می گذاشتیم اما به دلیل تحریم ها و 
شرایط مختلف حاکم بر کشور از ارقام پیش بینی شده 
عقب ماندیم که امیدواریم با این روند افزایشی به سرعت 

کمبودها را جبران کنیم.
سخنگوی گمرک با بیان اینکه در ابلاغیه اقتصاد مقاومتی 
بر توجه به موقعیت جغرافیایی کشور تاکید شده است، 
گفت: با اصلاح روابط و گسترش دیپلماسی اقتصادی می 
توانیم ترانزیت کشور را توسعه دهیم زیرا کاهش زمان و 
هزینه تردد کامیون های خارجی مزیتی است که برای 

کشور سود فراوانی به همراه خواهد داشت.
وی افزود: در قوانین عبور کالاها باید اصلاحاتی صورت 
بگیرد تا با استفاده از مزیت های جغرافیایی در کوتاه 
ترین زمان به رشد ترانزیتی دست یابیم زیرا کشورهای 
رقیب با بهبود زیرساخت ها و مزیت سازی از طریق 
توسعه  برای  ها  موافقتنامه  و  جمعی  های  پیمان 
ترانزیتی خود برنامه ریزی کرده اند و در رقابت سختی 

قرار داریم.
بر اساس آخرین اعلام گمرک، کل تجارت خارجی کشور تا 
پایان آبان ماه ۱۱۰ میلیون و ۳۰۰ هزار تن کالا به ارزش ۶۳ 
میلیارد و ۱۰۰ میلیون دلار بود که سهم صادرات ۸۳ میلیون 
و ۷۰۰ هزار تن به ارزش ۳۱ میلیارد و ۱۰۰ میلیون دلار و 
سهم واردات ۲۶ میلیون و ۵۰۰ هزار تن کالا به ارزش ۳۲ 

میلیارد دلار بوده است.

سید روح الله لطیفی اظهار داشت: در شهریورماه پنج میلیون و ۳۰۰ هزار تن کالا از گمرکات کشور 
ترخیص شد که این رقم در مجموع پنج ماه نخست سال ۲میلیون و ۷۰۰ هزار تن بود. 
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»امام جمعه کرج« مطرح کرد:

راجع به مسائل استان توصیه می کنم همه خطبه ۲۷ نهج البلاغه را بخوانید

اولین نشست خبری شهرداری و شورای اسلامی شهر خورزوق با اصحاب رسانه؛

با شعار »عدالت محوری« و »حق مداری«

نماز عبادی سیاسی جمعه سوم دی ماه شهرستان کرج به امامت 
آیت الله حسینی همدانی، نماینده رهبر معظم انقلاب اسلامی در 
استان البرز و امام جمعه کرج در مصلای بزرگ امام خمینی )ره( 
کرج اقامه شد. آیت الله حسینی همدانی با اشاره به نکته استانی 
گفت: باید تشکر کنم از مجموعه برادرانمان در هلال احمر که 
امداد و نجات خوبی را در هفته گذشته انجام دادند و همچنین 
از مردم خوب و باوفای منطقه دیزین و ولایت رود و اطراف آن و 
دیگر عزیزان که به موقع کمک رسانی و عمل کردند و نگذاشتند که 

فاجعه ای به وجود بیاید که جای تشکر دارد.
وی در بخش دیگری با اشاره به بیانات امیرالمؤمنین در نکوهش 
اصحاب از نرفتن به جهاد، گفت: راجع به بقیه مسائل استان هم 

توصیه می کنم همه خطبه ۲۷ نهج البلاغه را بخوانید.
همچنین روابط عمومی دفتر نماینده ولی فقیه در استان البرز و 
امام جمعه کرج به ارائه این خطبه از نهج البلاغه پرداخت: »پس از 
حمد خدا، جهاد درى است از درهاى بهشت، که خداوند آن را به 
روى اولیاء خاصّ خود گشوده، جهاد جامه پرهیزگارى، زره استوار، 
و سپر مطمئن خداست. هر کس آن را از باب بى اعتنایى ترک 

کند خداوند بر او جامه ذلت بپوشاند، و غرق بلا نماید، و به ذلّت 
و خوارى و پستى گرفتار آید، بر دلش پرده هاى بى عقلى زده شود، 
و در برابر ضایع کردن جهاد حق از او گرفته شود، و محکوم به 

ذلت و خوارى، و محروم از انصاف گردد. بدانید که من شب و 
روز و نهان و آشکار، شما را به جنگ این قوم دعوت کردم، 

به شما گفتم که با اینان بجنگید پیش از اینکه با شما 
بجنگند، به خدا قسم هیچ ملّتى در خانه اش مورد حمله 
قرار نگرفت مگر اینکه ذلیل شد. اما شما مسئولیت جهاد 
را به یکدیگر حواله کردید و به یارى یکدیگر بر نخاستید 

تا دشمن از هر سو بر شما تاخت، و شهرها را از دست شما 
گرفت. این مرد غامدى است که لشکرش به انبار وارد شد، 
حسّان بن حسّان بکرى را کشت، و مرز بانان شما را از جاى 
خود راند. به من خبر رسیده مهاجمى از آنان بر زن مسلمان 

خلخال و دستنبد و زن در پناه اسلام تاخته و 
و گردن بند و گوشواره او 

را به یغما برده، و آن 

بینوا در برابر آن غارتگر جز کلمه استرجاع و طلب دلسوزى راهى 
نداشته، آن گاه این غارتگران  با غنیمت بسیار باز گشته، در حالى 
که یک نفر از آنها زخمى نشده. و احدى از آنان به قتل نرسیده. 
اگر بعد از این حادثه مسلمانى از غصه بمیرد جاى 
نظر من  در  او  بلکه مرگ  نیست،  ملامت 
شایسته است. عجبا عجبا به خدا سوگند 
که اجتماع اینان بر باطلشان، و پراکندگى 
شما از حقّتان دل را مى میراند، و باعث 
جلب غم و غصه است. رویتان زشت 
و قلبتان غرق غم باد که خود را هدف 
تیر دشمن قرار دادید، آنان 
شما را غارت کردند و 
شما چیزى به دست 
جنگیدند  نیاوردید، 
شما  ولى 

نجنگیدید، خدا را معصیت مى کنند و شما خشنودید. در تابستان 
شما را دعوت به جهاد آنان مى کنم گویید: هوا گرم است، مهلت 
ده تا گرما برود. و در زمستان شما را مى خوانم گویید: هوا سرد 
است، مهلت ده تا سرما بنشیند. همه این بهانه ها براى فرار از گرما 
و سرماست. شما که از گرما و سرما مى گریزید پس به خدا سوگند 
از شمشیر گریزان تر خواهید بود. اى نامردان مرد نما، دارندگان 
رؤیاهاى کودکانه، و عقلهایى به اندازه عقل زنان حجله نشین، 
اى کاش شما را ندیده بودم و نمى شناختم. به خدا قسم حاصل 
شناختن شما پشیمانى و غم و غصه است. خدا شما را بکشد، که 
دلم را پر از خون کردید، و سینه ام را مالامال خشم نمودید، و پى 
در پى جرعه اندوه به کامم ریختید، و تدبیرم را به نافرمانى و ترک 
یارى تباه کردید، تا جایى که قریش گفت: پسر ابو طالب شجاع 
است ولى دانش جنگیدن ندارد. خدا پدرانشان را جزا دهد، آیا هیچ 
کدام آنان کوشش و تجربه مرا در جنگ داشته و پیشقدمیش از 
من بیشتر بوده هنوز به سن بیست سالگى نرسیده بودم که آماده 
جنگ شدم، اکنون عمرم از شصت گذشته، ولى براى کسى که 

اطاعت نشود تدبیرى نیست .«

در ابتدا آیاتی از قرآن مجید تلاوت شد و پس از نواخته شدن 
سرود مقدس جمهوری اسلامی ایران، حجت الاسلام والمسلمین 
حاج آقا حق شناس امام جمعه شهر خورزوق به فرازهایی از 
فرمایشات امیر مومنان حضرت علی)ع(  اشاره کرد و افزود: 
کارگزاران باید اول خداباوری را در نظر داشته باشند، اگر کسانی 
پایه گذار در نظام اسلامی هستند در همه حال باید خدای متعال 
را در نظر بگیرند و قطعاً در انجام تکالیف و وظایف کوتاهی 
نکنند خصوصاً وقتی محور کارها خدا باشد، فرد باید با اخلاص 

وظایفش را انجام دهد.
کارهای  و  روزمره  وقتی خدمت  افزود:  امام جمعه خورزوق 
محوله ای که برای خدمتگزاری به مردم ولو در زمانی که پشت میز 
کاری نشسته به خوبی و در جهت رفع مشکلات مردمی باشد، 
عبادت محسوب می شود و خداوند بابت این خدمات پاداشی 
در نظر می گیرد، و وقتی فرد با اخلاص شد و کار برای خدا شد، 

شیطان از او دوری می کند و سوار گردنش نخواهد شد.
او خاطرنشان کرد: نکته دوم حق مداری است و هر فردی که در 
جامعه وظیفه ای را به دوش می گیرد، بویژه در جامعه اسلامی 
مسئولیتی برعهده او می گذارند باید به دنبال انجام کارهایی باشد 
که به  حق نزدیک تر است، حتی اگر به زیان خود آن شخص و یا 

به ضرر بستگان و منسوبانش باشد. 
حاج آقا حق شناس تصریح نمود: فردی که کارگزار می شود 
بایستی با افرادی معاشر شود و نشست و برخاست کند که به 
دنبال مسیر درست حرکت می کند، نه آنهایی که برای منافع 
شخصی، درصدد از بین بردن منافع عمومی هستند، بویژه نباید 

به صرف اینکه از نزدیکان کارگزاران اسلامی هستند مسئولیتی 
به آن ها داده شود.

وی در مورد نکته سوم به عدالت خواهی اشاره کرد و افزود: خداوند 
متعال در خصوص عدالت خواهی و انگیزه اش از بعثت انبیاء به 
نکاتی که همواره به آنها تاکُید فرموده است، این بوده که شما را 
آوردیم برای اینکه عدالت و قسط در جامعه را در جامعه اسلامی 
بگسترانید و در مقابل ظلم و تبعیض ایستادگی کنید و آنگونه که 
حق شهروندان است وظیفه خود را در شورای عدالت انجام دهید.  
اما نکته بعدی در ارتباط با امانت داری بود که اشاره کرد: خصوصاً 
وقتی مسئولیتی به دوش ما نهاده می شود که امانت الهی است 
و همواره نیز باید نگاهمان به آن الهی باشد، در امانت نباید 
خیانت کنیم زیرا افراد موُمن اهل خیانت نیستند و خیانت در 

امانت با ایمان فرد موُمن سازگاری ندارد.
حجت الاسلام والمسلمین حاج آقا حق شناس امام جمعه شهر 
خورزوق در پایان به نکته پنجم در رابطه با فقر در جامعه پرداخت 
و گفت: هر کسی که در هر جایگاه اسلامی مسئولیتی را برعهده 
می گیرد، ولو آنکه در شرح وظایفش نباشد به عنوان کارگزاران 
اسلامی و برای حفظ جامعه ایمانی وظیفه دارد در مقابل فقر 
موضع گیری کند و تکلیفش را برای از بین بردن فقر در جامعه 
انجام دهد چرا که وقتی فقر آید، ایمان از بین می رود و وقتی 
این گونه شود، معضلات اجتماعی گریبانگیر جامعه خواهد شد 
و آن وقت است که باید چندین برابر هزینه کنیم برای مقابله 
با فقر، اعتیاد،  فساد اخلاقی ومنکرات که همه و همه ناشی 

از فقر است. 
سپس آقای علی فتحی رئیس شورای اسلامی شهر خورزوق در 
سخنانی اظهار کرد: حدود چهارماه از تحلیف سپری شده است 
و برعکس خیلی از شهرهای کشور مفتخریم که از اولین روز با 
دو شعار اجرای عدالت و توزیع و انتخاب، با دوستان پیرامون 
این محورها جلساتی برگزار کردیم و در رابطه با انتخاب شهردار 
که به یقین سئوال دوستان رسانه ای هم هست، یک روز بعد 
از مراسم تحلیف پیرامون ۸ گزینه ای که برای انتخاب شهردار 
خورزوق داشتیم به مصاحبه و بازدیدهای میدانی پرداختیم و 
آقای واعظ مقدم را به عنوان شهردار شهر خورزوق طی نامه شماره 
۱۰۱ - 1400/5/16 معرفی کردیم که طبق قانون و تبصره ۳ ماده 
۷۱؛ وزیر کشور و استانداران موظفند حکم شهردار معرفی شده را 
ظرف ۱۰ روز صادر کنند و چنانچه دارای واجد شرایط نباشد  با 
ذکر دلیل و مستندات به شورای شهر ابلاغ نمایند که در تاریخ 

1400/6/31  یعنی ۴۵ روز بعد در نامه ای بدون ذکر دلیل شهردار 
معرفی شده مورد تأیید واقع نشد و ما هم تمکین کردیم و در 
تاریخ 1400/7/21 آقای مجید قربانی را به عنوان شهردار معرفی 
نمودیم که تا به امروز رد یا تائید صلاحیت ایشان کتباً اعلام 

نشده است. 
وی تصریح کرد: علاوه بر چندبار مراجعات حضوری، سه بار نامه 
در تاریخ های 7/22 - 9/8 و 9/28 / ۱۴۰۰ به استانداری ارسال 

نمودیم که هنوز پاسخی داده نشده است!
و اما در مورد اجرای کارهای عمرانی ظرف ۳ ماه گذشته اقداماتی 
توسط سرپرست شهرداری خورزوق صورت گرفته است که آقای 
مهندس محمد مهدی قديری سرپرست شهرداری با این اشاره که 
ما وارث کارهای عمرانی از گذشته مانده بودیم که نمیخواهیم 
به آنها ورود کنیم گفت: اقداماتی صورت دادیم که عبارتند از 
روشنائی بلوار آزادگان با هزینه حدود یک میلیارد تومان، آسفالت 
معابر عمومی خیابان استاد شهریار باهزینه یک میلیارد و 
یکصد میلیون تومان، نازک کاری زورخانه باهزینه یک میلیارد 
و پانصد میلیون تومان، ۵۰۰ میلیون هزینه لکه گیری آسفالت 
خیابان ها، ۵۰۰ میلیون هزینه جدول گذاری معابر اطلس۶ رازقی 
شهرک سیمرغ که مبلغ ۲میلیارد تومان نیز شورای اسلامی به 
شهرداری مجوز داده است، که باید به تایُید فرمانداری برسد و بعد 
از تشریفات اداری، پیمانکار مشخص شود برای ادامه کار جدول 
گذاری و آسفالت سیمرغ در سطح شهر که بحث جدول گذاری 
و آسفالت سیمرغ بر اساس قانون از وظایف شهرداری است که 
معابر بالای ۷۰ درصد که برای رفاه حال ساکنان محترم با نظر 
شورا به ۶۰ درصد تقلیل داده شد و باید آسفالت شوند، چه در 
خورزوق وچه در اسلام آباد، دلیگان وسیمرغ. قائدتاً ۹۰ تا ۹۵ 
این مبلغ در سیمرغ هزینه خواهد شد تا جدول گذاری انجام و 
بحث آسفالت پیگیری شود. البته یکی دو کوچه نیاز به اولویت 

داشت که اجرایی شد.
وی در مورد عملیات ساختمان شهرداری اظهارکرد: اجرای این 
پروژه ۳ میلیارد تومان قبلأ هزینه در برداشته ودر ۴ ماهه اخیرنیز 
حدود ۲ میلیارد تومان دیگر هزینه شده و مبلغ قرارداد اولیه به 
اتمام رسیده که باید در فاز پیمانکار بعدی قرار بگیرد که عملیات 

اجرایی حدوداً ۳۰ تا ۳۵ در صد پیشرفت فیزیکی دارد.
لوازم  تامُین چراغ، کابل و  مهندس قديری خاطرنشان کرد: 
روشنائی پل ورودی شهر خورزوق با تخصیص ۱۲۰ میلیون تومان 
خریداری و در اختیار اداره راه قرار داده شده و آقای طالبی یکی 

از اعضای شورا، ظاهرا پیگیر اجرای آن هستند، در مورد فرش 
موزائیک پیاده روها بخصوص مغازه داران حدود ۱۱۰ میلیون 
تومن موزائیک خریداری  شده  که اجرای آن باخود مالکان است.
وی در مورد کمک هزینه احداث بهداری به شبکه بهداشت که 
جزو وظایف شهرداری نبوده اظهار کرد: حدود ۷۰ میلیون تومان 
پرداخت گردیده و برای پیاده رو سازی ورودی سیمرغ از اول 
علامه مجلسی تا مسجد الزهرا که جزو مصوبات شورا است 
هنوز هزینه ای نشده و آخرین مورد اضافه کردن مساحت بانک 
ملی شهر خورزوق است که خدمات رسانی خوبی را نسبت به 

شهروندان به عمل می آورد.
مهندس قديري سرپرست شهرداری خورزوق تصریح کرد که 
جمعاً در این مدت ۹ میلیارد تومن برای اجرای این پروژه ها 
هزینه شده است و در رابطه با منابع درآمدی شهرداری نیز 
اظهار کرد: از محل صدور مجوز پروانه ساخت و عوارض نوسازی 
ومختصر کمک اقتصاد و دارایی حدود ۴۸ میلیارد در سال جاری 

شهرداری درآمد داشته است. 
در پایان این نشست خبری، آقای طالبی یکی از اعضای شورا 
پيرامون رفع مشکلات حمل ونقل و قهرمان جهان مهدی 
یارعلی عضو فعال شورا که در طول چهارماه گذشته خستگی 
ناپذیر پیرامون مشکل آبرسانی، روشنایی، خدمات شهری و 
کارهای عام المنفعه سیمرغ سنگ تمام گذاشته توضیحاتی 
دادند و در نهایت خانم رحیمی دیگر عضو شورا پیرامون 
تشکیل کارگروه بانوان و راه اندازی ورزش صبحگاهی بانوان 
در پارک های شهر خورزوق و سیمرغ و دیگر کارهای فرهنگی 
ورزشی ویژه بانوان که کاری بسیار ارزشمند و نیاز خانم های 

خورزوق و سیمرغ بود توضیحاتی ارائه نمودند.

6 نکته مهم WHO درباره سویه امُیکرون
میزان سرایت پذیری واریانت امُیکرون بیشتر از واریانت دلتا است، از نظر شدت بیماری زایی خطر بستری ناشی از امُیکرون 
کمتر از دلتا است، اثربخشی واکسن های کرونا علیه امُیکرون کاهش یافته است، خطر ابتلای دوباره با امُیکرون بیشتر از دلتا 
است، به نظر می رسد تست های موجود قادر به شناسایی امُیکرون هستند، به نظر میرسد درمان های موجود برای مدیریت 
بیماری شدید و بحرانی ناشی از امُیکرون از قبیل کورتیکواستروئیدها و مسدودکننده های گیرنده اینترلوکین-۶ موثر هستند.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار 
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فرهنگی

سینما و تئاتر

»سفیدپوش« به نویسندگی و کارگردانی رضا فهیمی موفق به دریافت تندیس 
بهترین فیلم از پنجمین جشنواره بین المللی فیلم کوتاه سلیمانیه عراق شد.

این فیلم کوتاه به نویسندگی و کارگردانی رضا فهیمی موفق به دریافت تندیس بهترین 
فیلم از پنجمین جشنواره بین المللی فیلم کوتاه سلیمانیه عراق شد. سفیدپوش پیش از 
این در بیست وششمین جشنواره ی »کانبرا استرالیا« نیز تندیس بهترین فیلم را از آن خود 
کرده بود. امیر علی رزاقی، محمدعرفان صادقی، بهـزاد دورانی، سـید محمدرضا حسـینی 
کرمـانی، فاطــمه رادمــنش، فـرزانه ابوالهــادی، احـمد دهــقان رحـیمی، ربابـه حسـن 
شـاهی، الهــام فـاتحی، ریـبوارویـسی و سـودا ویسی گروه بازیگران این فیلم کوتاه 
هستند. این فیلم کوتاه به تهیه کنندگی رضا فهــیمی و انجـمن ســینمای جـوانان 
ایـران براسـاس قصه نعلبکی پــنیر نوشته محمدصـالح عـلا با حمایت انجمن سینمای 
جوان رفسنجان و روابط عمومی مس سرچشمه رفسنجان تولید شده است. دیگر عوامل 
سفیدپوش می توان به مدیـر فیــلمبرداری: آیین ایـرانی، تدویــن: مهیــار بهـــمنش 
وریـحانه اسماعــیلیان، طراح صحنه و لباس: الهــام خدابــنده لـو، طــراحی و ترکیــب 
صـداها: آرش قاســمی، مدیـر صــدابـرداری: سیدوحــید رضـویان، آهـــنگساز: نـیـلوفر 
مــحبی، دستـیارکارگـردان و برنــامه ریز: امــیرکرمی، مدیر تــولید: آرمیــن پورمــحمد، 

دستـیار اول فیــلمبردار و نـورپرداز: مهدی احمدی

آکادمی علوم و هنر های تصاویر متحرک تصمیم گرفته مراسم اهدای جوایز 
Governors را که جوایز افتخاری اسکار در آن اهدا می شود، به دلیل نگرانی از سویه 
امُیکرون کرونا به تعویق بیندازد. این رویداد قرار بود در ۱۵ ژانویه با حضور بسیاری 
از بازیگران و هنرمندان آمریکایی در لس آنجلس برگزار شود. در بیانیه اسکار آمده 
است: با توجه به عدم قطعیت ها در مورد انواع مختلف کرونا و تأثیری که می تواند 
بر جامعه داشته باشد، احساس می کنیم که بهترین و مطمئن ترین تصمیم برای 

افتخارآفرینان و مهمانان ما، تعویق برگزاری مراسم اهدای جوایز افتخاری است.
الین می، ساموئل ال جکسون و لیو اولمان اوایل امسال به عنوان برگزیدگان این 
رویداد معرفی شدند. دنی گلاور نیز به عنوان برنده جایزه بشردوستانه ژان هرشولت 
انتخاب شد. رویداد عصر، اغلب مملو از ستارگان درجه یک و امید های اسکار است.
آکادمی، مراسم Governors سال گذشته را به دلیل بیماری همه گیر کووید-۱۹ لغو 
و دو جایزه بشردوستانه را در طول پخش اسکار اهدا کرد. مراسم Governors تنها 
رویداد مطرح هالیوود نیست که اسکار در روز های اخیر، برنامه های آن را تغییر 
داده است. جشنواره بین المللی فیلم پالم اسپرینگز تصمیم گرفت تا مراسم اهدای 
جوایز خود را که قرار بود در ۶ ژانویه برگزار شود و شامل برگزیدگانی مانند کریستن 

استوارت، لیدی گاگا، نیکول کیدمن و پنه لوپه کروز بود را لغو کند.

فرنوش صمدی نویسنده و کارگردان فیلم سینمایی »خط فرضی« از شرایط اکران این 
فیلم و احتمال نمایش آن در تابستان ۱۴۰۱ خبر داد. همچنین روابط عمومی فیلم 
نوشت: فرنوش صمدی نویسنده و کارگردان فیلم سینمایی خط فرضی در یادداشتی 
به تشریح آخرین وضعیت فیلم خود پرداخت و نوشت: سینما و اکران فیلم در ایران 
هم مثل تمام دنیا در این ۲ سال پاندمیک شرایط سختی را پشت سر گذاشته اما 
به نظر می آید آهسته آهسته قرار است که همه چیز به حالت قبل برگردد، البته 
با قطعیت نمی شود گفت دقیقاً اوضاع مثل قبل شود، مخصوصاً در کشور ما که 
شرایط بد اقتصادی هم گریبانگیر مردم است. وی در ادامه آورده است: قطعاً من 
هم مثل همه فیلمسازها علاقه مندم فیلمم را در سینما و به صورت اکران سراسری 
کنار مردم ببینم. امیدوارم این امکان فراهم شود که فیلم خط فرضی تابستان سال 
آینده اکران عمومی داشته باشد. فیلم سینمایی خط فرضی ساخته فرنوش صمدی به 
تهیه کنندگی علی مصفا که در سی و نهمین جشنواره فیلم فجر رونمایی شد، تاکنون 
در بیش از ۲۵ فستیوال در دنیا از جمله تورنتو، لندن، سمینسی، گوآ، قطر، تایپه، 
استانبول، ویلادوکند، بیروت، مسکو... حضور داشته است. سحر دولتشاهی، پژمان 
جمشیدی، حسن پورشیرازی، آزیتا حاجیان، امیررضا رنجبران، صدف عسگری، محمد 

حیدری و آیلین جاهد بازیگران اصلی این فیلم هستند.

امُیکرون به اسکار هم
 رحم نکرد

آخرین وضعیت اکران فیلمی با بازی 
سحر دولت شاهی و پژمان جمشیدی

»سفیدپوش« بهترین فیلم کوتاه 
جشنواره سلیمانیه شد

رشد 3 تا 6 درصدی سرطان در کشور
رئیس مرکز تحقیقات سرطان اعلام کرد: با وجود اینکه اکنون میزان سرطان در کشور ما بالا نیست، به این دلیل که 
سرطان در سنین بالا رخ می دهد، این بیماری در کشور روند صعودی دارد، سرطان ها در کشور ما هنوز در مقایسه با 
کشورهای غربی زیاد نیست و حدود یک چهارم و برخی اوقات یک پنجم یک کشور غربی سرطان داریم. رشد سرطان 

در کشور ما بسیار بالاتر از همان کشورهای غربی است که الان از ما بیش تر سرطان دارند.

گردشگری

ممنوعیت سفر از 1۲ کشور
 به ایران و یک درخواست

برای  کرونا،  جدید  سویه  »اُمیکرون«،  شیوع  به  توجه  با 
کنترل مسافران در مبادی ورودی کشور، وزارت کشور در 
دستورالعملی مطابق با مصوبات جلسه فوق العاده ستاد 
ملی مدیریت کرونا در ۲۸ آذرماه ۱۴۰۰، ابلاغ کرد که ورود 
مستقیم و غیرمستقیم مسافر از هشت کشور آفریقایی از 
جمله بوتسوانا، نامیبیا، اسواتینی، لسوتو، زیمبابوه، مالاوی 

و آفریقای جنوبی به مدت ۱۵ روز ممنوع است.
همچنین ورود مسافران غیرایرانی از کشورهای انگلیس، 
فرانسه، نروژ و دانمارک به صورت مستقیم و غیرمستقیم 
شامل  ممنوعیت  این  است.  ممنوع  روز   ۱۵ مدت  به 

دیپلمات های خارجی نمی شود.
با خطر  از کشورهای  )غیر  اتباع خارجی  ورود  همچنین 
بالا( از طریق مرزهای زمینی، هوایی و دریایی از روز شنبه 
اقامت  پروانه  دارندگان  برای  فقط   ۱۴۰۰ دی ماه  چهارم 
ورود  روادید  تحصیلی،  روادید  اسلامی،  معتبر جمهوری 
)شامل بازرگانان و تجار(، روادید با حق کار، روادید درمانی 
)گردشگری سلامت(، روادید سرمایه گذاری و دارندگان مُهر 
خروج و مراجعت از پلیس مهاجرت و گذرنامه مجاز است.

ورود اتباع ایرانی حاضر در کشورهای همسایه به داخل 
کشور از مرزهای زمینی با رعایت الزامات بهداشتی، همچون 
کارت واکسن دو دُز، ارائه تست PCR منفی و انجام دوباره 
تست کووید در مبادی مرزی، امکان پذیر شده است. خروج 
بدون  زمینی  مرزهای  از  کشور،  در  حاضر  خارجی  اتباع 
مانع است. از استانداران نیز خواسته شده در هماهنگی با 
قرارگاه عملیاتی مبارزه با کرونا، هیأت نظارت تشکیل داده 
و ارزیابی میدانی کنترل روند مراقبت بهداشتی مرزی و 
اعمال مقررات قرنطینه برابر دستورالعمل مصوب ستاد ملی 

کرونا در مرزهای پرتردد را انجام دهند.

گزارش

»مدیر برنامه های فرهنگی چهلمین جشنواره فیلم فجر« مطرح کرد:

برگزاری ۴۰ نشست هم اندیشی و تخصصی در چهلمین جشنواره فیلم فجر
دوره  این  فرهنگی  برنامه های  مدیر  الهی«  »سعید 
جشنواره فجر در گفت وگویی ضمن تشریح برنامه های 
این بخش گفت: بی تردید چهره رویداد معتبر و مهمی 
همچون جشنواره فیلم فجر، با اهتمام ویژه به مباحث 
حوزه  در  تصمیماتی  اتخاذ  با  و  پژوهشی  و  علمی 
با  اسلامی  نوین  تمدن  شکل گیری  و  گفتمان سازی 
تکیه بر ابزار هنری همچون سینما، نسبت به سال های 

گذشته تغییر بسیار محسوسی پیدا خواهد کرد.
وی افزود: با تدبیر ریاست سازمان سینمایی و جناب 
آقای دکتر نقاش زاده دبیر جشنواره، این رویداد امسال 
و  شد  خواهد  برگزار  رقابتی  و  فرهنگی  بخش  دو  در 
شاهد  آن،  در  گرفته  صورت  برنامه ریزی های  طبق 
فرهیختگان،  از  بیشتری  برجسته  چهره های  حضور 

مرتبط  رشته های  و صاحب نظران  دانشگاه  اساتید 
با موضوعات فرهنگی و سینمایی در محل اصلی 

جشنواره خواهیم بود.
نخستین  کرد:  اعلام  خصوص  همین  در  الهی 
برنامه های  هماهنگی  و  علمی  شورای  جلسه 

با  اخیر  روز های  طی  چهلم  جشنواره  فرهنگی 
حضور برخی روسا و نمایندگان دانشگاه ها و مراکز 

مطالعاتی سینمایی کشور و نیز دبیر 
کارشناسان  مجری  و  جشنواره 

جشنواره  ستاد  محل  در  برنامه 
همه  آن،  طی  و  شد  تشکیل 
قرار  ارزیابی  مورد  پیشنهادات 

گرفت.
فرهنگی  برنامه های  مدیر 

در  داد:  توضیح  سخنانش  ادامه  در  چهلم  جشنواره 
فیلم های  نمایش  کنار  در  جشنواره  برگزاری  طول 
 ۱۰« عنوان  با  هم اندیشی  نشست  ده  مسابقه،  بخش 
شب با متفکران« با حضور اساتید شناخته شده عرصه 
دانشگاهی برگزار خواهد شد که در آن ها ضمن توجه 
به مفاد مندرج در بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی به 
بررسی نسبت سینما با موضوعات کلان راهبردی و نیز 

برخی موارد تخصصی فرهنگی پرداخته خواهد شد.
وی همچنین گفت: نمایش ۶ فیلم مطرح از گنجینه 
با  پژوهشی  جلسات  برگزاری  و  ایران  سینمای  تاریخ 
رویکردی جدید در شناسایی و بررسی مولفه های تکنیکی 
آثار مورد اشاره از طریق بیان دیدگاه های 
و  کارشناسان  زبان  از  حرفه ای 
دست اندرکاران  و  سازندگان  یا 
برنامه های  دیگر  از  فیلم ها، 
فرهنگی جشنواره چهلم است.

و  سینما  کارشناس  این 
تن   ۴ نکوداشت  به  رسانه، 
یکسال  فقید  سینماگران  از 
با  که  گذشته 

برای  حرفه ای  الگوسازی  ضمن  خود،  فعالیت های 
نسل های مختلف از علاقمندان سینما، آثار ارزشمندی را 
تولید و برجای گذاشته اند، اظهار داشت: فارغ ازپاسداشت 
و ارزش گذاری های مرسوم به تلاش های برخی از این 
عزیزان در مراسم اختتامیه جشنواره، تلاش شده تا در 
این  تاثیرگذاری  نحوه  به  نشست های کاملا تخصصی 
افراد در رشته های مختلف سینمای ایران پرداخته شده 
و از همفکران و هم نسلان آن ها در تبیین ابعاد فنی و 
تکنیکی این شخصیت های ماندگار، بهره لازم برده شود.

الهی برگزاری ۱۰ نشست تخصصی و کارگاه آموزشی با 
موضوعات علمی و نوین که مورد توجه اهالی سینما 
به ویژه دانشجویان رشته سینما خواهد بود را به عنوان 
دیگر برنامه فرهنگی جشنواره فیلم فجر امسال اعلام 
کرد و گفت: در این بخش که با حضور سینماگران بنام 
و اساتید برجسته دانشگاه در کنار هم تشکیل خواهد 
شد، حاضران می توانند از دیدگاه ها و مباحث مهمانان 
مدعو در جهت اعتلای حرفه ای و ارتقای اطلاعات و 

دانش خود استفاده نمایند.
مدیر برنامه های فرهنگی چهلمین جشنواره فیلم فجر 
مذکور،  برنامه های  با  همزمان  داشت:  بیان  پایان  در 
در تعامل و مشارکت با ۴ دانشگاه معتبر و یک مرکز 
 ۱۰ تا  است  شده  مقرر  تهران،  در  راهبردی  مطالعات 
نشست تخصصی با موضوعات جدید و به روز به صورت 
مجازی در آن مراکز برگزار شود. گفتنی است چهلمین 
جشنواره فیلم فجر در دو بخش فرهنگی و رقابتی به 
دبیری مسعود نقاش زاده از ۱۲ تا ۲۲ بهمن ۱۴۰۰ برگزار 

خواهد شد.
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ورزشی

 هيوا متین برنا نشانی : گرمدره خیابان کشاورز کوی شهید نادری ساختمان آرموتا پلاک ۲۲ کدپستی ۱۳۵۳۷۹۶۷۳۵ 
در خصوص پرونده اجرایی کلاسه فوق، به موجب گزارش مورخ 1400/9/14 کارشناس رسمی دادگستری، سه دانگ سهم مرحوم آرمان متین برنا از ششدانگ پلاک ثبتی 23/1312به 
مبلغ 4/922/100/000 ریال ارزیابی گردیده. لذا چنانچه به مبلغ ارزیابی پلاک فوق مذكور معترض می باشید، اعتراض کتبی خود را ظرف مدت پنج روز از تاریخ ابلاغ این اخطاریه 
به ضمیمه فیش بانکی دستمزد کارشناس هیات سه نفره به مبلغ 90/000/000 ریال به حساب کانون کارشناسان رسمی دادگستری به شماره ۱۲۵۰۰۲۵۰۰۰۰۰ نزد بانک ملی به دفتر 

این اجرا تسلیم نمایید. ضمنا به اعتراضی که خارج از موعد یا فاقد فیش بانکی دستمزد کارشناس هیات باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد.959ف
مریم ایرانی بجندی - رییس اجرای اسناد رسمی کرج - از طرف  شیرین تقوی

آگهی اخطار ماده ۱۰۱ )پرونده کلاسه 9906638(

اگر استقلال و پرسپولیس از آسیا حذف شوند، تیم دیگری شرایط جایگزین شدن را ندارد
رئیس کمیته بدوی صدور مجوز حرفه  ای گفت: مشکلات دو تیم برای اخد مجوز ریشه ای است. چرا از پارسال که 
وزیر به AFC رفت تا الان قدمی برای حل مشکلات برداشته نشده. مشکل و خطر حذف سرخابی ها از آسیا جدی 
است ولی همچنان با مذاکره و ریش سفیدی می خواهند مشکلات دو تیم را حل کنند! اگر استقلال و پرسپولیس 

از آسیا حذف شوند، تیم دیگری شرایط جایگزین شدن را ندارد.

سوژه

»رئیس کمیته استیناف«:

سجادی و عزیزی خادم باید تا قبل از 
دوشنبه به دیدار شیخ سلمان بروند

داریوش مصطفوی درباره جلسه  اضطراری که روز جمعه 
در رابطه با حذف تیم های استقلال، پرسپولیس و گل گهر 
سیرجان از لیگ قهرمانان آسیا برگزار شد و اینکه گفته بود 
AFC به خاطر زحماتش در فوتبال ایران در این رابطه مهلت 
خواهد داد، گفت: آن حرفی که زدم درست است و پای حرفم 
ایستاده ام. کمیته استیناف مهلت سه ماهه به این سه تیم 
داده بود تا مدارک شان کامل شود، ولی AFC قبل از اینکه 
مهلت داده شود، نامه ای ارسال کرده که 14 مورد داشته است. 
قسمت A این ملزومات اجباری است، سایر موارد چیزهای 
دیگری بود و از تیر دروازه ما هم ایراد گرفته اند! آن چیزی که 
به شما گفتم حس خودم بودم. هنوز کاری با AFC نکرده ایم 

و قبل از مهلت ما نامه ارسال کرده است.
فدراسیون  می گویند  که  موضوع  این  به  واکنش  در  وی 
فوتبال باعث این اتفاق شده است، تصریح کرد: به خدا قسم 
می خورم و شرایط سنی ام طوری نیست که دروغ بگویم. 
فدراسیون فوتبال نهایت همکاری را با کمیته استیناف، 
بدوی و باشگاه های استقلال و پرسپولیس داشته است. 
مجبور هستم این حرف را بزنم که شهاب  الدین عزیزی خادم 
در جلسه امروز اعلام کرد حاضر هستم نامه سفیدی که 
استقلال و پرسپولیس برای بهبود کارهای شان انجام دهند، 
امضا کنم. قرار است وقت بگیرند و تا قبل از جلسه دوشنبه 
هفته آینده جلسه ای را با شیخ سلمان، رئیس AFC برگزار 

کنند.
رئیس هیئت استیناف و صدور مجوز حرفه ای خاطرنشان 
کرد: این کار دو راه دارد، نخست اینکه باید راه را در داخل 
کشور برویم. آجورلو و مجید صدری استاد من و تحصیل 
کرده هستند. آنها به باشگاه های استقلال و پرسپولیس سر 
و سامان داده اند. اینها قرار است با افراد حقوقی شان جواب 
نامه AFC را تهیه و مدارک را ارسال کنند. از آن طرف، رئیس 
فدراسیون )عزیزی خادم( و وزیر ورزش و جوانان )حمید 
سجادی( تا قبل از اتمام مهلت )دوشنبه 7 دی( جلسه ای 
را با شیخ سلمان برگزار کنند. آخر این کارها چند مرحله دارد 
اول کمیته بدوی، بعد استیناف و سپس کنفدراسیون فوتبال 
آسیا می تواند مرجع رسیدگی باشد. از آنجا )AFC( می توانند 
به دادگاه ورزشی CAS بروند. برای صدور مجوز حرفه ای حدود 
پنجاه ویک جلسه برگزار کرده ایم. مصطفوی با ناراحتی از 
شرایط بوجود آمده گفت: آجورلو و صدری به تازگی آمده اند و 
مسئول نابسمانی گذشته نیستند. 300 میلیارد بدهی مالیاتی 
پرسپولیس و استقلال در زمان این دو نفر بوجود نیامده و 
از سال 1380 تا الان است. مالکیت این دو باشگاه دولتی 
است و سال هاست از زمان دولت خاتمی، سپس مرحوم 
رفسنجانی موضوع مالکیت استقلال و پرسپولیس را اشاره 
کردیم تا رسیدیم به دولت رئیسی. به آقای رئیسی می گویم 
پرسپولیس  و  استقلال  مالیاتی  و  مالکیت  وضعیت  اگر 
باشگاه  دو  این  برای  اتفاقی  گونه  نکنید، هر  را مشخص 
 AFC بیفتد، مسئولیتش برعهده شما است، به دلیل اینکه
باشگاه های دولتی را نمی پذیرد. وی یادآور شد: دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس نمی توانند زیر نظر وزارت ورزش و 
جوانان باشد. به چه زبانی این مسئله را بگوییم؟ به زبان 
فارسی می گویم سال هاست در این رابطه جریمه می شویم و 
نامه های نه چندان درست از AFC دریافت می کنیم. تقصیر 

آقای رئیسی نیست، ولی امیدوارم حل شود.

هفته یازدهم رقابت های لیگ برتر؛

شکستِ سپاهان و تراکتور در روزِ تساوی مدعیان در اراک

هفته یازدهم رقابت های لیگ برتر فوتبال باشگاه های 
کشور، عصر روز جمعه برگزار شد و تغییراتی در صدر 
جدول به وجود آمد و استقلال با شکست قعرنشین و 
نیز با بهره ای که از برتری پیکان در خانه سپاهان اصفهان 
برد، تکه تاز جدول رده بندی لیگ برتر شد و پرسپولیس 

با پیروزی مقابل ذوب آهن به یک قدمی صدر رسید.

مس رفسنجان یک - نساجی مازندران 2

مس رفسنجان طی پنج هفته اخیر لیگ برتر با قدرت 
ظاهر شده و چهار پیروزی و یک مساوی کسب کرد تا 
در حد یک مدعی ظاهر شود؛ شاگردان ربیعی که تراکتور 
را در ضربات پنالتی شکست داده و به جمع شانزده تیم 
نهایی جام حذفی صعود کردند امروز در چارچوب هفته 
یازدهم لیگ برتر میزبان نساجی بودند؛ تیمی که در سه 
بازی اخیر خود در لیگ برتر هیچ شکستی متحمل نشده 
و با غلبه بر آرمان گهر، مثل مس جزو برندگان مرحله یک 
هشتم نهایی جام حذفی بود. بازی دو تیم با پیروزی دو 
بر یک نساجی به پایان رسید تا در روزی که داور بازی 
دو پنالتی بحث برانگیز گرفت و کار در دقایق پایانی به 
جنجال کشیده شد، شاگردان ساکت الهامی با سه امتیاز 

به خانه برگردند.

هوادار یک - تراکتور تبریز صفر

هوادار در هفته یازدهم لیگ برتر از یکی از پرطرفدارترین 
تیم های لیگ برتر در ورزشگاه انقلاب کرج میزبانی کرد. 
دو تیم در نیمه اول بازی چندان مطلوبی را از خود ارائه 
ندادند و نیمه نخست کم موقعیت و سردی را از تیم ها 
شاهد بودیم. نکته ای که در سبک بازی هوادار مشاهده 

می شد، صبوری و عجله نکردن آنها بود.
در نیمه دوم هوادار کار را بهتر شروع کرد و با سانتر از 
جناحین سعی در رسیدن به دروازه تراکتور می کرد. در 
مقابل شاگردان سولدو بی برنامه و عصبی نشان دادند 
بارها درگیری های فیزیکی در میانه میدان رخ داد.  و 
سرانجام در دقیقه ۵۸ تلاش های شاگردان عنایتی به 

ثمر نشست و سانتر دقیق معین عباسیان را محمدجواد 
محمدی به زیبایی به گل تبدیل کرد تا هوادار همانند 
بازی قبلی با توپ ارسالی به گل برسد.در ادامه تلاش های 
نه چندان با برنامه تراکتور جواب نداد و هوادار به خوبی 
مسابقه را اداره کرد. عصبانیت بازیکنان تراکتور و شخص 
هادی محمدی سبب شد او طی مدت ده دقیقه دو کارت 
زرد بگیرد تا تیم سولدو دقایق پایانی را ده نفره دنبال کند. 
هوادار با این سه امتیاز ۱۲ امتیازی شد و شرایط خود را 
در جدول بهبود بخشید. تراکتور نیز یازده امتیازی باقی 

ماند و دو پله سقوط کرد.

آلومینیوم اراک صفر - گل گهر سیرجان صفر

آلومینیوم در این فصل از رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایران نمایش تحسین برانگیزی داشته و بدون باخت و با 
رتبه سوم وارد هفته یازدهم شد. این تیم بعد از کسب 
دو برد متوالی، هفته گذشته مقابل نساجی به تساوی 
دست یافت و در دیداری حساس در اراک میزبان گل 
گهر سیرجان بود؛ تیمی که پیش از سه - صفر شدن سه 
بازی اش در کنار آلومینیوم، جزو تیم های بالانشین بود 
ولی تا رده هشتم پایین آمد و به دنبال سامان بخشیدن 
دوباره به وضعیت خود در جدول به دنبال رقم زدن اولین 

شکست آلومینیوم در لیگ بیست و یکم بود.
شد.  شروع  خطیبی  رسول  شاگردان  برتری  با  بازی 
آلومینیوم در حالی که در 15 دقیقه نخست مالک مطلق 
توپ و میدان بود، چند حمله ناموفق به سمت دروازه 
حریف انجام داد. رفته رفته سیرجانی ها بازی را به تعادل 
کشاندند و نیمه اول در نهایت بدون اینکه توپی از خط 
دروازه ها عبور کند به پایان رسید. در نیمه دوم هر دو 
تیم برای گلزنی وارد زمین شدند و بازی پر افت و خیز 
اما کم موقعیتی را در 20 دقیقه نخست کار شاهد بودیم. 
بعد از فشار گل گهر در میانه های این نیمه، شاگردان 
خطیبی در دقایق پایانی چند موقعیت خطرناک را روی 
دروازه حریف ایجاد کردند و حتی تیر دروازه فروزان را 
هم به لرزه درآوردند ولی گویا قرار نبود در این بازی گلی 
به ثمر برسد و تقابل دو تیم با نتیجه مساوی بدون گل 

به پایان رسید.

سپاهان اصفهان یک - پیکان 2

این دیداری بود که سپاهان به تمام امتیازات آن چشم 
دوخته بود، اما گل زودهنگامی که علیرضا کوشکی در 
دقیقه 16 روی فرار خوب آزاده به ثمر رساند، سبب شد 
تا شاگردان نویدکیا در خانه تحت فشار قرار بگیرند و 
در دقایق پایانی نیمه اول، مصدومیت یاسین سلمانی 
و تعویض او با سروش رفیعی کار او را سخت تر کرد. 
در نیمه دوم سپاهان برای جبران نتیجه به زمین آمد 
و درنهایت حملات این تیم با ارسال نورافکن و ضربه 
سر فرشاد احمدزاده در دقیقه 67 به گل نشست، اما در 
شرایطی که این تیم برای گل برتری تلاش می کرد، تیم 
پیکان روی یک ضدحمله غافلگیر کننده با ضربه سرکش 
محمدحسین فلاح که در دقیقه 90 هم از زمین مسابقه 
اخراج شد، در دقیقه 77 به گل دوم دست پیدا کرد تا 
روحیه سپاهانی ها برای جبران نتیجه به پایین ترین حد 
ممکن برسد. در ادامه محرم سعی کرد با اضافه کردن 
خلعتبری به میانی زمین، شرایط را برای تغییر نتیجه 

اولین شکست  و  نداد  رخ  اتفاق  این  ولی  کند  فراهم 
نویدکیا در لیگ بیست و یکم رقم خورد تا پرسپولیس با 
توجه به پیروزی مقابل ذوب آهن به صدر جدول برسد. 
در سوی دیگر پیکان با این پیروزی پس از دو شگست 
مقابل استقلال و پرسپولیس 18 امتیازی شد و شرایط 

خود را در جدول بهبود بخشید.

فولاد خوزستان صفر - صنعت نفت آبادان صفر

تیم فولاد که با هدایت جواد نکونام روند بدون شکستی 
به  نزدیک شدن  در حال  در پیش گرفته و کم کم  را 
تیم های بالانشین جدول رده بندی است بعد از پیروزی 
مقابل شهرداری نوشهر و صعود به جمع شانزده تیم 
یازدهم  هفته  چارچوب  در  امشب  حذفی  جام  نهایی 
لیگ برتر میزبان صنعت نفت آبادان بود؛ تیمی که غرق 
در مشکلات مالی است و با رتبه چهاردهم وارد هفته 

یازدهم شد.
 شاگردان منصوریان که دو بازی اخیر خود مقابل پدیده 
در لیگ برتر و شمس آذر قزوین در جام حذفی را با 
پیروزی پشت سر گذاشته بودند فرصت خوبی داشتند تا 
با پیروزی در یکی از سه دربی این فصل خوزستان، صعود 
قابل توجه در جدول رده بندی داشته باشند. 90 دقیقه 
تلاش دو تیم اما گلی به همراه نداشت و فولاد و صنعت 

نفت به تساوی بدون گل رضایت دادند. 
با این نتیجه شاگردان نکونام فرصت صعود یک پله ای 
در جدول را از دست دادند تا با 17 امتیاز هفته یازدهم 
را با رتبه ششم به پایان برسانند. شاگردان منصوریان 
هم در شرایطی که با پیروزی در این دیدار می توانستند 
پنج پله در جدول صعود کنند، با کسب تک امتیاز بازی 
10 امتیازی شده و با یک پله سقوط در مکان پانزدهم 

قرار گرفتند.

نفت مسجدسلیمان 2 - فجر سپاسی شیراز صفر

در یکی از دیدارهای مهم هفته یازدهم لیگ برتر فوتبال 
ایران، فجرسپاسی شیراز بعد از 5 بازی ناکامی در کسب 
به  رقابت های جام حذفی  گردونه  از  پیروزی و حذف 
مسجدسلیمان سفر کرده بود تا در مقابل شاگردان فراز 
کمالوند که در لیگ برتر 7 مسابقه پیاپی را بدون برد 
پشت سر گذاشته و در جام حذفی موفق به صعود به 

جمع 16 تیم برتر شدند، قرار گیرند.
شاگردان فراز کمالوند بعد از هفت بازی نااکمی در کسب 
پیروزی امروز توانستند در خانه از سد فجرسپاسی بگذرند 

و از بحران خارج شوند.

مستطیل سبزالبرز

بهزاد عسگری

 خبرنگار
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محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

شاهکار وزیر؛ پرسپولیس 4 ماه بدون مدیرعامل! 
روز ۱۴ شهریور جعفر سمیعی از مدیریت پرسپولیس استعفا داد و حالا سرخپوشان در آستانه 4 ماه بدون مدیرعاملی هستند. 
سوالی که فوتبال دوستان از وزیر ورزش دارند این است که بالاخره قرار است پرسپولیس صاحب مدیرعامل شود یا نه؟  در 4 ماه 
اخیر اسامی زیادی برای مدیریت باشگاه پرسپولیس معرفی شده و هیچ کدام هم جدی نشده است. وزیر ورزش مدعی شده است 

شبانه روز در حال تلاش برای پرسپولیس است، اما 4 ماه بلاتکلیفی سرخپوشان چیز دیگری را نشان می دهد.

سوژه

بررسی وزنه برداران ایرانی در وزن های 
جدید المپیکی؛

دو راهی وزنه برداران برای
 رفتن به پاریس ۲0۲4

وزن های جدید وزنه برداری برای المپیک پاریس انتخاب 
شد تا فدراسیون جهانی برنامه ریزی برای تعیین سیستم 

جدید کسب سهمیه المپیک را انجام دهد. 
حافظ قشقایی: به دلیل این که مورد غضب سرمربی قرار 
گرفته به اردوی تیم ملی دعوت نمی شود اما او یکی از 
کسانی است که با استقبال از وزن های جدید اعلام کرد 
که خود را برای گرفتن سهمیه المپیک ۲۰۲۴ پاریس آماده 

می کند. قشقایی در۶۱ کیلوگرم حضور خواهد داشت.
علی میری: از کسانی است که در دسته ۸۹ کیلوگرم مدال 
جهانی  و آسیایی دارد و می تواند از مدعیان این وزن باشد.
مصطفی جوادی: در دسته ۸۱ کیلوگرم نایب قهرمان جهان 
شد اما او اگر سهمیه المپیک پاریس را می خواهد باید 

افزایش وزن دهد و به دسته ۸۹ کیلوگرم برود.
که  است  کیلوگرم   ۹۶ او  اصلی  دسته  موسوی:  ایوب 
در قهرمانی جهان در دسته ۸۹ کیلوگرم وزنه زد. او اگر 
می خواهد به دنبال سهمیه باشد باید تغییر وزن دهد یا در 

همان ۸۹ کیلوگرم بماند و یا به ۱۰۲ کیلوگرم برود.
سهراب مرادی: وزنه بردار شاخص دسته ۹۶ کیلوگرم جهان 
است که در این وزن صاحب مدال طلای المپیک و جهان 
شد. به نظر می رسد حضور وزن ۱۰۲ کیلوگرم در المپیک به 
نفع مرادی هم شد چون شنیده می شد او هم تمایل داشته 

دسته ۱۰۲ در المپیک باشد.
کیانوش رستمی: این وزنه بردار در دسته قدیمی۸۵ کیلوگرم، 
مدال جهان و المپیک دارد که با تغییر وزن های وزنه برداری 
به دسته ۹۶ کیلوگرم  آمد. او موفقیت چشم گیری را در این 
وزن نداشت که اکنون این وزن هم از المپیک حذف شد. 
برنامه رستمی برای ادامه ورزش قهرمانی مشخص نیست 
اما اگر او هم به دنبال سهمیه باشد باید دوباره در مسیر 

تغییر وزن قرار بگیرد.
رضا دهدار: این وزنه بردار، هم در دسته ۹۶ کیلوگرم وزنه زده 
و هم در دسته ۱۰۲ کیلوگرم. حتی در دسته ۱۰۲ کیلوگرم 
قهرمانی جهان  ۲۰۱۹، سوم جهان شد. دهدار هم یکی از 
کسانی است که اگر می خواهد برای گرفتن سهمیه تلاش 
کند باید با دسته ۹۶ کیلوگرم خداحافظی کند و به طور 

کامل به ۱۰۲ کیلوگرم برود.
در  وزنه برداری  جدید  وزن های  اعلام  با  معتمدی:  رسول 
وزنه برداران  از خوشحال ترین  یکی  پاریس شاید  المپیک 
باشد. معتمدی که در دسته ۱۰۲ کیلوگرم مسابقات جهانی، 
قهرمان شد اکنون با خیال راحت و بدون تغییر وزن، تنها 

باید به فکر افزایش رکوردهایش باشد.
جهان  بزرگسالان  کیلوگرم   ۱۰۲ دسته  در  حقوقی:  امیر 
مدال برنز گرفت که او هم نیازی به تغییر وزن ندارد اما 
با توجه به این که پیش بینی می شود مدعیان این وزن 
زیاد باشند، بنابراین او هم باید به فکر افزایش رکوردهایش 
وزن  کیلوگرم،   ۱۰۹ بماند.  باقی  مدعی،  بتواند  تا  باشد 
بدشانس ترین ها: برای وزنه برداران دسته ۱۰۹ کیلوگرم شاید 
بدترین اتفاق حذف وزن آن ها از المپیک باشد و این در مورد 
وزنه برداران مطرح جهان هم صدق می کند. در ایران نفراتی 
مانند علی هاشمی، کیا قدمی، امیر عزیزی در شرایط بدی قرار 
دارند چون اگر بخواهند به دسته ۱۰۲ کیلوگرم بروند، باید وزن 
کم کنند که کم کردن وزن مشکلات خودش را دارد و احتمال 
آسیب دیدگی را افزایش می دهد و اگر بخواهند به دسته ۱۰۲+ 
کیلوگرم بروند که رقابت در آن جا بالا است. فوق سنگین ها 
مشکلی ندارند: تغییر اوزان المپیکی تنها برای وزنه برداران 
فوق سنگین نظیر علی داودی و علیرضا یوسفی فرقی نداشت 
و آنها هم نیازی به تغییر وزن ندارند و فقط باید رکوردهای 
خود را افزایش دهند.ایران بدون مدعی در دسته ۷۳ کیلوگرم: 
دسته ۷۳ کیلوگرم، یکی از وزن های المپیکی است که ایران 
فعالیت چندانی در آن ندارد و به نظر می رسد اگر بخواهد 
سهمیه بگیرد باید در وزن های دیگر این تلاش را داشته باشد.

هت تریکِ »استقلال« در مشهد و »بریسِ« پرسپولیس در تهران؛

بُرد؛ مهم تر از هرچیزی که بنظر می رسد!

هفته یازدهم رقابت های لیگ برتر هم به پایان رسید، البته 
با یک برنامه ریزی خارق العاده از سازمان لیگی، که اعتقادِ 

راسخی دارد، هر ۸ بازی را در یک روز برگزار کند!
اما آن طور که مشخص است، لیگ ۲۱ یک وجه تمایزِ 
مهم با فصول اخیرِ لیگ برتر دارد، در این فصل از رقابت ها، 
فاصله سطح فنی بسیاری از تیم ها با مدعیانِ لیگ به 
به  اجمالی  نگاهی  با  و  است  زیاد  قابل توجه ای  شکل 
جدول رده بندی، فاصله چهار تیمِ نخست با دوزاده تیم 

بعدی، می تواند این مهم را به مرحله اثبات برساند.
»بُرد؛ مهم تر از هرچیزی که بنظر می رسد.« جدا از سطحِ 
تیم های  فعلی  فشردگی  و  پایین جدولی ها  فنی  نازل 
دادنِ  قرار  هدف  برای  چندانی  فاصله  که  میان جدولی 
کسب سهمیه آسیایی تا جنگِ برای بقا در لیگ ندارند، 

با علم بر کیفیتِ نازلِ حداقل ۱۰ تیمِ لیگ، گزاره ای که 
خواندید را می توان درخصوصِ غالبِ کیفیتِ نمایش های 
مدعیانِ لیگ برتر استفاده کرد؛ یعنی باتوجه به کیفیتِ 
فنی نچندان مطلوب مدعیان لیگ و نمایش هایی که 
تنها  بعد،  به  یک جایی  از  نمی زند،  به دل  چنگی  غالباً 
فوتبال  برای مخاطبانِ  بازی است که  کسبِ سه امتیازِ 
حائزاهمیت می شود و نه همه آن چیزی که در زمین 
باید رقم بخورد. این خلاصه ای از تعریفِ »کیفیت« در 
فوتبال ایران است، گرچه گمان می کنم فوتبال آن قدری 
را بد بازی می کنیم، نمی تواند  ایرانی ها آن  هم که ما 

ورزش سختی باشد! 
نمایندهِ  و  مجیدی  شاگردان  جدال  »استقلال«؛ 
استقلالی ها  سه گله  پیروزی  با  خراسان،  ناخوش احوالِ 
به پایان رسید. آبی ها کار را در همان نیمه اول تمام کردند 
تا با آمارِ بهترین خط دفاعی، بهترین خط حمله، بدون 
شکست و رکوردی به ارزش بهترین شروعِ تاریخ لیگ 

برترشان، صدرنشین شوند.
به  پدیده  که  شلخته ای  و  بی کیفیت  فوتبالِ  از  جدا 
نمایش گذاشت و از همین حالا باید بلیتِ سفر به لیگ 
یک را برای شان رزرو کرد، عادتِ خوبِ رسیدن به غالب 
خواسته های تیم، امتیازی مهم برای استقلالِ مجیدی 
است، شاگردان فرهاد با آرایشِ ۳-۵-۲ با دو مهاجم بلندزن 
خود، در نیمه اول با سه گل از حریف خود جلو افتادند و 
پس از رسیدن به تمام خواسته های خود، یک نیمه بازی 
را مدیریت کردند،  گرچه با تعویض هایی می شد، طراوت 
را در نیمه دوم هم حفظ کرد. استقلال مقابل پدیده نقاطِ 
مثبت مشهودی داشت؛ پیدا شدنِ نقش ژستد در بازی 
تیم به همراه گلزنی او و آرمان رمضانی، عملکرد قابل قبول 
زوجِ قلب خط هافبک، نمایشِ امیدوارکننده مهدی پور و 
ثبت یک کلین شیت دیگر با درخشش حسینی، نمایشِ 

سه گله استقلالِ مجیدی را تکمیل کرد. گرچه در مقابلِ 
تیمی به کیفیتِ فنی پدیده، دادنِ چند موقعیت گلِ 

مسلم، نمی تواند آمارِ چندان خوبی باشد.
مقابل  در  گل محمدی  یحیی  شاگردان  »پرسپولیس«؛ 
اگر اشتباه  ذوب آهن نمایشِ خوبی نداشتند. بطور کلی 
ممکن)به زعم  زمان  بهترین  در  ذوبی ها  دروازه بان  مرگبار 
پرسپولیسی ها( رخ نمی داد، بازی به سمتی می رفت که بویِ 
از دست دادن امتیاز از آن می آمد. اینکه پرسپولیس در روزِ بدِ 
خود، با بسته نگه داشتنِ دروازه خود، موفق به کسب هر سه 
امتیاز بازی شد، مهم ترین نکته از نمایشِ سرخ پوشان است، 
اما همچنان پرسپولیس در لیگ ۲۱ با یک تیمِ مقتدر فاصله 
دارد. از طرفی تعویض های کادرفنی هم در این بازی کارگشا 
نبود و روند پرسپولیس را چندان تغییر نداد. پرسپولیس در 
میانه میدان از فقدان خلاقیت رنج می برد و این نقطه ضعف 
باید تنها با تقویت تیم برطرف شود. اما جدا از پرسپولیس، 
باید از کیفیت ذوب آهن مهدی تارتار هم سخن گفت؛ تارتار 
گرچه از ۱۸ امتیازِ اخیر خود تنها دو امتیاز را کسب کرده، 
اما نمایش ذوب آهن مقابل پرسپولیس در تهران قابل قبول 
بود. شاگردان تارتار تمامی راه های نفوذ را بسته بودند و 
موقعیت خاصی هم به پرسپولیس ندادند و اشتباهات 

فردی تنها عامل عدم  امتیازگیری آن ها در آزادی بود.

داستان جلدالبرز

خطر حذف نزدیکِ نزدیک است؛

گزارشی از موانع پرسپولیس و استقلال براى دریافت مجوز حرفه اى
درحالی که فدراسیون فوتبال ایران چندی پیش مجوز حرفه ای 
استقلال و پرسپولیس را به صورت مشروط صادر کرده بود ولی 
با اخباری که از  AFC رسید، فوتبال ایران به شوکی بزرگ فرو 
رفت. بر اساس نامه ارسالی از سوی AFC، سه باشگاه استقلال، 
پرسپولیس و گل گهر موفق به رعایت الزامات و  معیار های 
سطح  A قوانین و مقررات مجوز حرفه ای این کنفدراسیون 

نشدند. 
به طور کلى پروسه دریافت مجوز حرفه اى مربوط به چند هفته 
و ماه هاى اخیر نبوده و اقدامات لازم مى بایست از اواخر سال 
گذشته در این مسیر آغاز مى شد چرا که مسائل مالیاتى، زیان 
انباشته، مالکیت مشترک یا حتى حسابرسى و ارائه صورت هاى 

مالى مواردی نیست که در یک مقطع کوتاه قابل حل باشد.
در روند صدور مجوز حرفه ای باشگاه پرسپولیس، ایرادهای 
مبتدیانه ای از جمله ارسال اشتباه مدارک، عدم ارائه ترجمه هاى 
مورد تایید، ارسال مجدد مدارک سال  هاى گذشته گرفته شده 
است. صورت های مالی و بحث سود و زیان و تراز  نامه های 
مالی یکی دیگر از ایرادهای AFC  به پرسپولیس و استقلال 
بوده است. اوج اتفاقی که در ردِ مدارک باشگاه پرسپولیس 
رخ داده، »عدم پرداخت بدهى هاى قطعى« است، اتفاقی که 
ممکن است تبعات و تنبیهاتى براى کمیته استیناف صدور 
مجوز حرفه اى ایران و فدراسیون فوتبال به همراه داشته باشد.

باشگاه هاى داراى بدهى قطعى شرایط لازم براى اخذ مجوز 
حرفه اى را ندارند و با توجه به اینکه مهلت ثبت مدارک 10 
به  اقدام  تاریخ  این  تا  پرسپولیس  بود  سال 1400  مهرماه 
پرداخت بدهى هاى قطعى خودش در پرونده گابریل کالدرون 

و دستیاراتش نکرده اما کمیته استیناف صدور مجوز حرفه اى 
ایران صلاحیت این باشگاه را با وجود داشتن بدهى قطعى 
تایید کرده و حالا این مسئله مى تواند براى فدراسیون فوتبال 
هم گران تمام شود. در واقع می توان عدم پرداخت بدهی 

کالدرون آرژانتینی را رمز حذف این تیم از آسیا دانست.
تفاوت وضعیت باشگاه استقلال در بخش بدهى ها در این 
است که مواردى همچون پرونده استراماچونى ، دیاباته و ... 
هنوز در وضعیت رسیدگى قرار دارند و در این مرحله بدهى 

قطعى به شمار نمى روند و استقلال در این بخش مشکلى 
نداشته است. با این حال در روند صدور مجوز حرفه ای باشگاه 
استقلال، نیز مشکل عدم ارائه برخى از مدارک مثل رقیب 
دیده می شود. وجود نواقصى در صورت های مالی و گزارش 
حسابرسی که مى بایست در خردادماه سال 1400 آماده مى شد 
یکى از مشکلات موجود در مدارک استقلال است. مدیرعامل 
فعلى این باشگاه فعالیت خودش را از 3 مهر آغاز کرده و امکان 
ثبت مدارک تنها تا 10 مهر وجود داشته اما مدارک مالیاتى و 

حسابرسى این باشگاه پیش از این آماده نشده بود.
همه نواقص و مشکلات دو باشگاه به نوعى در سال هاى 
بدهى  قبال  در  اما چشم پوشى  داشته  وجود  نیز  گذشته 
قطعى از نگاه AFC حساسیت برانگیز توصیف شده و دردسر 

بى سابقه اى را براى پرسپولیس و استقلال رقم زده است.
هر دو باشگاه با بدهى مالیاتى معوقه مواجه هستند که از دو 
دهه گذشته تاکنون تعیین تکلیف نشده هر چند گفته مى شود 
مشکل استقلال در این بخش به تازگى حل شده اما طبیعتاً 
با گذشت سه ماه از مهلت AFC این موضوع هم مورد پذیرش 

قرار نخواهد گرفت.
هر دو باشگاه استقلال و پرسپولیس از نظر AFC  ورشکسته 
تشخیص داده شده اند و مى بایست نسبت به افزایش سرمایه 
خود اقدام مى کردند. در این بین زیان انباشته پرسپولیس 
چند هزار برابر سرمایه ثبتى این باشگاه عنوان شده که در 
نوع خودش عجیب است.  مالکیت سهام دو باشگاه از سوى 
وزارت ورزش از دیگر ایرادهای اصلى وارد شده به پرسپولیس 
و استقلال است که بر این اساس هم امکان دریافت مجوز را 
پیدا نکردند. این در حالی است که AFC به فدراسیون ایران 5 
روز فرصت داده تا دفاعیات، مدارک و مستندات شان را ارسال 
کنند اما با عمق مشکلاتی که در استقلال و پرسپولیس وجود 
دارد، نمی توان حساب زیادی روی تغییر روند و بازگشت آنها 
به لیگ قهرمانان باز کرد. در واقع باید گفت که این دو تیم 
شانس حضور در لیگ قهرمانان آسیا 2022 را از دست داده اند و 
فوتبال ایران با 2 سهمیه )سپاهان و فولاد( در فصل آینده لیگ 

قهرمانان آسیا حضور خواهد داشت.
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نامه فوتبالی ها به رئیس مجلس: فقط دو ماه باقی مانده!
در حالی که حدود دو ماه تا اتمام ضرب الاجل فیفا برای اصلاح اساسنامه فدراسیون فوتبال ایران 
باقی مانده، هنوز مجلس شورای اسلامی با مصوبه دولت با تغییر ماهیت حقوقی فدراسیون ها 
از عمومی غیردولتی به نهادهای غیردولتی و مستقل موافقت نکرده است. سال گذشته فیفا 
به شرط اصلاح اساسنامه ظرف مدت یک سال، با برگزاری انتخابات فوتبال ایران موافقت کرده 
بود، حال روسای هیاتهای فوتبال نامه ای را خطاب به رییس مجلس شورای اسلامی نوشته و 
در این نامه خواستار حمایت ویژه مجلس در جهت تصویب اساسنامه فدراسیون فوتبال شدند.

پیشنهاد جادوگر به طارمی برای شکستن طلسم؟
پورتو و بنفیکا به مصاف هم رفتند که این دیدار در نهایت با برتری سه بر صفر پورتو به 
پایان رسید. طارمی در این مسابقه روی گل اول پورتو تاثیرگذار بود و بار هم موفق به 
گلزنی نشد تا برای یازدهمین بازی متوالی در زدن گل ناکام بماند. باشگاه پورتو اخیرا 
تصمیم به استخدام جادوگر گرفته است و طارمی در بازی با بنفیکا با جوراب های سوراخ 
بازی کرد که شاید خیلی ها تصور کنند دلیل این کار او مسائل خرافی باشد گرچه این 

حرکت در بین بازیکنان فوتبال مرسوم است.

رکورد ۵۰ متر پروانه ایران باز هم شکسته شد
ملی پوش شنا و عضو تیم اریس اصفهان در روز دوم مسابقات لیگ برتر شنا در ماده ۵۰ متر 
پروانه رکورد شکنی کرد. او موفق شد ماده ۵۰ متر پروانه را در زمان ۲۴:۱۵ )۲۴ ثانیه و ۱۵ 
صدم ثانیه( شنا کند و رکورد قبلی این ماده را که۲۴:۳۰ بود ارتقاء داد. مهرشاد افقری پیش 
از این در جریان مسابقات قهرمانی جهان ابوظبی که هفته قبل برگزار شد، رکورد ماده های ۵۰ 
و ۱۰۰ متر پروانه استخر مسافت کوتاه را شکسته بود. او با هت تریک در رکوردشکنی، برای 

سومین بار در یک هفته گذشته رکوردهای ایران را به سطح جهانی نزدیک تر کرد.

استقلال رکورد خودش را شکست!
استقلال با بسته نگه داشتن دروازه اش در مصاف با شهر خودرو موفق شد به رکورد ۴۴۲ دقیقه 
گل نخوردن برسد و باید دید این رکورد تا کی ادامه می دهد.آبی پوشان در ابتدای فصل نیز در ۳۶۰ 
دقیقه ابتدایی رقابت ها دروازه شان بسته مانده بود تا اینکه دروازه شان مقابل فجر سپاسی باز شد 
و این رکورد از دست رفت اما آنها پس از اینکه در دقیقه ۸ بازی با نفت آبادان دروازه شان باز شد 

۴۴۲ دقیقه گل نخوردند و حالا رکورد خودشان را شکسته اند و به دنبال ادامه این روند هستند.

نیوکاسل به جمع مشتریان »سردار« اضافه شد
نیوکاسل به دنبال تقویت خود در نقل  وانتقال های زمستانی است؛ و بر همین اساس 
سردار آزمون مهاجم ایرانی تیم زنیت روسیه یکی از گزینه های تقویت خط حمله 
نیوکاسل است. در واقع ادی هاو خواهان به خدمت گرفتن این مهاجم است تا به 
کالوم ویلسون در خط حمله کمک کند. آزمون آخرین مهاجمی است که به لیست 
خرید نیوکاسل اضافه شده است. به جز نیوکاسل تیم های بزرگ دیگری مانند لیون 

فرانسه نیز خواهان جذب هستند.

فتوت شهرداری شاهرود، فاتح لیگ برتر ورزش های زورخانه ای شد
هفته پایانی لیگ برتر ورزش های زوخانه ای در سالن شهید افراسیابی مجموعه ورزشی شهید شیرودی 
برگزار گردید. در فینال این رقابت ها تیم فتوت شهرداری شاهرود در مصافی نفس گیر و بسیار نزدیک 
توانست هیئت ورزش های زورخانه ای اصفهان را شکست دهد و عنوان قهرمانی لیگ برتر زورخانه ای 
سال ۱۴۰۰ را از آن خود کند. هیئت ورزش های زورخانه ای استان اصفهان مقام دوم را کسب کرد و  تیم 

های صنعت مس رفسنجان و امیرکبیر مشهد به صورت  مشترک در مقام سوم قرار گرفتند.

ژاپن هم المپیک زمستانی را تحریم کرد
ژاپن هم روز جمعه اعلام کرد قرار نیست مقامات دولتی خود را به بازی های المپیک 
زمستانی پکن اعزام کند اما 3 مقام المپیکی در این بازی ها حضور خواهند داشت. 
هیروکازو ماتسونو دبیر ارشد کابینه ژاپن در کنفرانس خبری، گفت: ما هیچ برنامه ای 
برای اعزام نمایندگان دولتی به پکن نداریم. براساس اعلام وی، رئیس کمیته المپیک 
و پارالمپیک ژاپن به همراه رئیس کمیته برگزاری بازی های توکیو به این سفر می روند. 

این 3 مقام به دعوت کمیته بین المللی المپیک و پارالمپیک حضور دارند.

یک ایرانی 
سهمیه بازی های 
جهانی گرفت

عمومی  روابط  اعلام  با 
اسکیت،  فدراسیون 
مرد  صالحی  محمد 

طلایی اسکیت سرعت ایران که چند ماه گذشته در مسابقات 
جهانی اسکیت سرعت در کلمبیا شرکت کرده بود، توانست 
جواز حضور در بازیهای جهانی 2022 بیرمنگام را کسب کند. 
فدراسیون جهانی اسکیت لیست افراد منتخب که توانستند 
سهمیه حضور در بازی های جهانی را کسب کنند را منتشر 
کرد و محمد صالحی از ایران جمع منتخبین بود. این برای 
اولین بار در تاریخ اسکیت ایران است که یک ورزشکار از 

کشورمان در این رقابت ها حضور خواهد داشت.

لژیونر استقلالی 
گزینه خرید 

اندرلشت شد

اللهیار صیادمنش در میان 
خریدهای زمستانی تیم 
اندرلشت بلژیک قرار دارد. 
سایت فوتبال بلژیک، گزارش کاملی درباره نقل وانتقال های 
احتمالی تیم های لیگ برتر این کشور در ماه آینده میلادی 
منتشر کرد. بر اساس این گزارش، اللهیار صیادمنش بازیکن 
خط حمله فنرباغچه ترکیه یکی از گزینه های اندرلشت در 
خریدهای زمستانی است. صیادمنش پس از یک سال و 
نیم بازی قرضی در تیم زوریا لوهانسک اوکراین به فنرباغچه 
مهاجم  قطعی  فروش  برای  ترکیه ای  تیم  این  بازگشت. 

ایرانی اش قیمت 3.5 میلیون یورویی تعیین کرده است.

گزینه مدیرعاملی پرسپولیس کنار کشید
در روزهای اخیر اسامی مختلفی برای مدیریت باشگاه پرسپولیس مطرح شده است. 
یکی از گزینه های مطرح شده سردار مهرعلی باران چشمه بود که اکنون در پست 
سرپرستی فدراسیون ورزش های زورخانه ای را مشغول به فعالیت است. باران چشمه 
ضمن تایید صحبت وزیر ورزش عنوان کرد: به باشگاه پرسپولیس نمی روم. جناب 
آقای دکتر سجادی محبت داشتند و صبحت هم کردند اما من عرض کردم علاقمندم 

در جایی باشم که واقعا دوست دارم. 

واکنش رئیس کمیته فوتسال به حضور سوبرال
هفته گذشته خبری منتشر شد مبنی بر اینکه ریکاردو 
برای یک دوره  برزیلی  سوبرال چامبر ملقب به کاکائو 
کلاس سه روزه دانش افزایی مربیان به ایران سفر کرده 
و  فوتبال  فدراسیون  که  عنوان شد  باره  این  در  است. 
کمیته فوتسال در حاشیه این کلاس ها، پیشنهاد فعالیت 
در تیم های ملی پایه فوتسال کشورمان را با واسطه به 

ارائه  برزیلی  مربی  این 
احسان  است.  داده 
نه  داشت:  اظهار  اصول 
صحت  چیزی  چنین 
ندارد و این یک شایعه  
است که از طرف بعضی 
و  فرصت طلب  افراد  از 
سودجو مطرح می شود.

شوخی عجیب مسئول سازمان لیگ 
هم چنین  و  برتر  لیگ  رقابت های  برگزاری  مسئول 
عضو کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای امیدوار است 
مشکل استقلال و پرسپولیس در لحظات پایانی حل و 
فصل شود. سهیل مهدی پس از اتمام جلسه اضطراری 
در فدراسیون فوتبال به گفتگو با خبرنگاران پرداخت 
و گفت: همه ما هرکاری برای همه نمایندگان ایران 
انجام می دهیم و بحث 
استقلال و پرسپولیس 
همیشه  من  نیست؛ 
به لحظات آخر امیدوار 
بالاخره  چون  بوده ام 
جزو  هم   90 دقیقه 
بازی  قانونی  دقایق 

است!

تعبیه درب غیرمجاز به غیرمعبر توسط متولی قانون؛

 سکوتِ ادامه دار شهرداری

بر دسترسی درب موجود در سند  ایجاد درب اضافی علاوه 
رسمی به پارک عمومی )غیر از گذرهای اختصاصی و  معابر 
عمومی( آن هم بدون رعایت ضوابط شهرسازی از سوی اداره 
کل راه و شهرسازی کرج امری خلاف بین و تضییع حقوق 
 شهروندان و تبعیض آشکار در مقایسه با املاک مجاور می باشد.

اگر ملکی در سند مالکیت و در وضع 
از  یکی  از  درب  حق  دارای  موجود 
تعبیه  امکان  و  باشد  اضلاع ملک 
درب سواره رو از همان محل در وضع 
موجود امکان پذیر باشد درب دوم در 
کوچه های بن بست عمومی با عرض 
۴ متر و کمتر در صورتی که مشمول 
اخذ  با  آن هم  باشد  کشی  عقب 
عوارض مربوطه صرفاً جهت پیاده با 
 موافقت شهرداری امکان پذیر است. 
باشد  پاسخگو  کرج  شهرداری 
شهرسازی  و  راه  اداره  چگونه  که 
بر  مازاد  درب  ایجاد  به  مبادرت 
در  )سواره-پیاده(  اصلی  درب 

ضلع  آن  مالکیت  سند  در  که  است  نموده  عمومی  پارک 
بست  بن  کوچه  یا  اختصاصی  گذرگاه  یا  معبر  به  جنوبی 
تعریف نشده است؟ شهرداری با چه اختیارات قانونی و به 
تغصیلی  طرح  ضوابط  و  شهرسازی  مقررات  کدام  استناد 
است؟ کرده  صادر  را  عمومی  پارک  به  مشرف  درب   مجوز 
آیا شهرداری نمی داند که حق ایجاد درب و پنجره و هرگونه 

کوچه های  و  راهروها  به  نورگیر  و  بازشو  و  ارتباطی  راه 
از  ارتفاق  حق  که  املاکی  توسط  اختصاصی  و  اشتراکی 
راه  اداره  پرحاشیه  ساختمان  می باشد؟  ممنوع  ندارند  را  آن 
که  دارد  قرار  رستاخیز  بلوار  سوم  خیابان  در  شهرسازی  و 
است. نموده  پارک  داخل  به  درب  احداث  به  اقدام   اکنون 
طی تماس تلفنی با مدیرمنطقه ۷ شهرداری، ایشان گفتند 
که رای کمسیون ماده پنج را اخذ نموده است! فارغ از حد 
و اختیارت کمسیون مذکور منتظر 
ارائه رای مورد ادعا می باشیم تا در 
و  تبعیض    موضوع  دیگری  ابعاد 
واحد  نماییم.  پیگیری  را  تخلف 
حقوقی عریض و طویل شهرداری با 
صدهامیلیارد هزینه که به شهرداری 
تحمیل می دارد همچنان در انفعال و  
ناکارآمدی، حتی توانایی دفاع از حقوق 
مدیریت  و  ندارد  را  شهرداری  مسلم 
اداره  این  به  ناکارآمد  افراد  طولانی 
 باعث تضییع حقوق عمومی می گردد.
چراکه با فرض وجود رای کمسیون 
ماده پنج مبنی بر تغییر کاربری ملک 
مذکور آیا »تعریف درب به غیرمعبر« 
در حدود اختیارت کمسیون ماده پنج می باشد که اداره حقوقی 
شهرداری هیچ اقدامی برای ابطال آن رای نکرده است؟ چگونه درب 
غیرقانونی را با شکافتن دیوار شمالی پارک باغ ایرانی تعبیه نموده اند 
و این اداره چرا هیچ ممانعت حقوقی و قضایی انجام نداده است؟ 
آیا اساسا مدیرکل حقوقی شهرداری کرج نمی داند که صلاحیت 

کمیسیون ماده۵ برای تعبیه درب در اضلاع ملک نیست.

درحاشیه

مهدی شهیم

 نویسنده


